
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2009PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2009
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzyniez sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 30 grudnia 2009 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiegoodbytej 30 grudnia 2009 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzyniew Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 163030  a zakończyło o godz. 20 a zakończyło o godz. 20 1010

Nieobecni radni: Nieobecni radni: Kwiatkowska Halina, Wolski Krzysztof, Mielcarek TomaszKwiatkowska Halina, Wolski Krzysztof, Mielcarek Tomasz

Ad 1 aAd 1 a
Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram XXXVIII sesję Rady Miejskiej  w Węgorzynie. – otwieram XXXVIII sesję Rady Miejskiej  w Węgorzynie.  
Witam wysoką Radę, Panią Burmistrz, wszystkich gości, wszystkich przybyłych. Na podstawieWitam wysoką Radę, Panią Burmistrz, wszystkich gości, wszystkich przybyłych. Na podstawie  
listy obecności stwierdzam prawomocność obrad. Przechodzimy do porządku sesji. Czy są jakieślisty obecności stwierdzam prawomocność obrad. Przechodzimy do porządku sesji. Czy są jakieś  
wnioski lub uwagi? Proszę Pani Burmistrz.  wnioski lub uwagi? Proszę Pani Burmistrz.  
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi   
załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).

Pani BurmistrzPani Burmistrz – Wysoka Rado do porządku sesji chcę wprowadzić dodatkowe uchwały, które – Wysoka Rado do porządku sesji chcę wprowadzić dodatkowe uchwały, które  
radni otrzymali to jest uchwała druk nr 2 zmiany budżetu gmin Węgorzyno na 2009, następnieradni otrzymali to jest uchwała druk nr 2 zmiany budżetu gmin Węgorzyno na 2009, następnie  
uchwała  dotycząca  budżetu  gminy  na  2010  w  sprawie  wykazu  wydatków  niewygasających,uchwała  dotycząca  budżetu  gminy  na  2010  w  sprawie  wykazu  wydatków  niewygasających,  
następnie  uchwała  dodatkowa  związana  z  projekcie  dzisiejszej  sesji  to  jest  sieci  punktównastępnie  uchwała  dodatkowa  związana  z  projekcie  dzisiejszej  sesji  to  jest  sieci  punktów  
wychowania przedszkolnego dodatkowy projekt uchwały, to są wszystkie uchwały wychowania przedszkolnego dodatkowy projekt uchwały, to są wszystkie uchwały 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku obrad? Nie – dziękuję czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku obrad? Nie  
widzę. W kwestii podsumowania druk nr 2 i 3 mamy już w porządku sesji następnie po punkciewidzę. W kwestii podsumowania druk nr 2 i 3 mamy już w porządku sesji następnie po punkcie  
trzecim  wstawimy  dodatkowy  projekt  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  sprawietrzecim  wstawimy  dodatkowy  projekt  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  sprawie  
ustalenie  sieci  punktów  przedszkolnych  na  terenie  gminy  Węgorzyno  i  on  otrzyma  numerustalenie  sieci  punktów  przedszkolnych  na  terenie  gminy  Węgorzyno  i  on  otrzyma  numer  
podpunktu  4  taka  kolejność  jest  wymagana,  ponieważ  ta  uchwała  musi  wyprzedzać  projektpodpunktu  4  taka  kolejność  jest  wymagana,  ponieważ  ta  uchwała  musi  wyprzedzać  projekt  
uchwały na druku nr 5. Kto jest za wprowadzeniem tego dodatkowego projektu uchwały proszęuchwały na druku nr 5. Kto jest za wprowadzeniem tego dodatkowego projektu uchwały proszę  
o podniesienie rękio podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12Za - 12
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi – kto jest za przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi  
zmianami, proszę o podniesienie ręki kto jest za zmianami, proszę o podniesienie ręki kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12Za - 12
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do punktu interpelacje, wnioski i zapytania – przechodzimy do punktu interpelacje, wnioski i zapytania  
radnych bardzo proszę radnych o zabieranie głosu. Radny Kłosiński proszę radnych bardzo proszę radnych o zabieranie głosu. Radny Kłosiński proszę 

Radny  KłosińskiRadny  Kłosiński –  ja  chciałem  się  tylko  zapytać  Pani  Burmistrz  czy  na  wiosnę  będzie –  ja  chciałem  się  tylko  zapytać  Pani  Burmistrz  czy  na  wiosnę  będzie  
remontowana  droga  przez  Sulice  czy  będzie  remontowana  droga,  bo  tam  wiele  pism  jestremontowana  droga  przez  Sulice  czy  będzie  remontowana  droga,  bo  tam  wiele  pism  jest  
wystosowanych od mieszkańców to Przytoń Wiewiecko przez Sulice tam koło mnie wystosowanych od mieszkańców to Przytoń Wiewiecko przez Sulice tam koło mnie 

Radny CierpiszRadny Cierpisz – ja bym chciał, aby służba drogowa w Trzebawiu z Cieszyna jak jest krzyżówka – ja bym chciał, aby służba drogowa w Trzebawiu z Cieszyna jak jest krzyżówka  
Chwarstno i żeby zaznaczyć, że to jest ostre, bo tak masa samochodów wjeżdża w płot tam jestChwarstno i żeby zaznaczyć, że to jest ostre, bo tak masa samochodów wjeżdża w płot tam jest  
ograniczenie, do 40 ale to jednak w ostatniej chwili hamują jadą na tą posesję wjeżdżają i tamograniczenie, do 40 ale to jednak w ostatniej chwili hamują jadą na tą posesję wjeżdżają i tam  
mały ruch jest ja nie wiem jak ten znak się fachowo nazywa, ale te strzałki mały ruch jest ja nie wiem jak ten znak się fachowo nazywa, ale te strzałki 
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Sołtys KorczSołtys Korcz – ja tylko chciałem podziękować Pani Burmistrz za nasze słupy pięknie, ładnie – ja tylko chciałem podziękować Pani Burmistrz za nasze słupy pięknie, ładnie  
świecą i nareszcie po 30 latach nadeszła jasność świecą i nareszcie po 30 latach nadeszła jasność 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ja również mam interpelację proszę o wyjaśnienie, dlaczego – ja również mam interpelację proszę o wyjaśnienie, dlaczego  
na  poprzedniej  sesji  była  mowa  o  nieruchomości  w  Runowie  Pomorskim  mieliśmy  tutajna  poprzedniej  sesji  była  mowa  o  nieruchomości  w  Runowie  Pomorskim  mieliśmy  tutaj  
wystąpienie  Pana  Jackiewicza  oskarżające  nas  o  pewne  rzeczy  Pani  Wiceburmistrz  czytając  zwystąpienie  Pana  Jackiewicza  oskarżające  nas  o  pewne  rzeczy  Pani  Wiceburmistrz  czytając  z  
dokumentów  stwierdzała,  że  mówię  nie  prawdę,  ponieważ  mówiliśmy,  iż  działka  ta  zostaładokumentów  stwierdzała,  że  mówię  nie  prawdę,  ponieważ  mówiliśmy,  iż  działka  ta  została  
wystawiona  na  przetarg  i  jej  kwota  wynosiła  ponad  75  zł  za  metr  kwadratowy  proszę  owystawiona  na  przetarg  i  jej  kwota  wynosiła  ponad  75  zł  za  metr  kwadratowy  proszę  o  
wyjaśnienie  tej  sprawy,  ponieważ  mam wydruk z  internetu  z  Biuletynu Informacji  Publicznejwyjaśnienie  tej  sprawy,  ponieważ  mam wydruk z  internetu  z  Biuletynu Informacji  Publicznej  
Urzędu  Miejskiego  w  Węgorzynie  ten  wydruk  dokonałam  4  grudnia  2007  roku  gdzie  jestUrzędu  Miejskiego  w  Węgorzynie  ten  wydruk  dokonałam  4  grudnia  2007  roku  gdzie  jest  
obwieszczenie  Burmistrza  Węgorzyna  w  sprawie  podania  do  publicznej  wiadomości  wykazuobwieszczenie  Burmistrza  Węgorzyna  w  sprawie  podania  do  publicznej  wiadomości  wykazu  
nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży przedmiotem tego obwieszczenia jest nieruchomośćnieruchomości przeznaczonej do sprzedaży przedmiotem tego obwieszczenia jest nieruchomość  
82  w  Runowie  Pomorskim  ulica  Strzelecka,  2  czyli  ta  nieruchomość,  którą  omawialiśmy  na82  w  Runowie  Pomorskim  ulica  Strzelecka,  2  czyli  ta  nieruchomość,  którą  omawialiśmy  na  
poprzedniej  sesji  i  jest wartość rynkowa, czyli  w kwocie netto 22.570,  co po dodaniu VAT ipoprzedniej  sesji  i  jest wartość rynkowa, czyli  w kwocie netto 22.570,  co po dodaniu VAT i   
podzielone przez metry kwadratowe działki daje nam 75,56 zł za m  podzielone przez metry kwadratowe działki daje nam 75,56 zł za m  2  2  proszę o wyjaśnienie tejproszę o wyjaśnienie tej  
sytuacji ponieważ zostałam pomówiona o mówieniu nie prawdy. Kto jeszcze z Państwa radnychsytuacji ponieważ zostałam pomówiona o mówieniu nie prawdy. Kto jeszcze z Państwa radnych  
chciałby zabrać głos? Pan sołtys proszęchciałby zabrać głos? Pan sołtys proszę

Sołtys AdamówSołtys Adamów – chciałbym się dowiedzieć, kiedy będzie przyjęta remiza w Przytoni od Agencji – chciałbym się dowiedzieć, kiedy będzie przyjęta remiza w Przytoni od Agencji  
Nieruchomości Rolnych Nieruchomości Rolnych 

Radny KłosińskiRadny Kłosiński – sołtys nie dopowiedział  wszystkiego ja chciałabym się zapytać, kiedy ten – sołtys nie dopowiedział  wszystkiego ja chciałabym się zapytać, kiedy ten  
skansen rozbierzemy nie wiem czy on jest prywatny, bo swego czasu się tam spaliła posiadłośćskansen rozbierzemy nie wiem czy on jest prywatny, bo swego czasu się tam spaliła posiadłość  
czy obora jest na samym wjeździe spalona obora i nie wiem czy są właściciele na to czy nie są, boczy obora jest na samym wjeździe spalona obora i nie wiem czy są właściciele na to czy nie są, bo   
jak  się  pytam to tak mnie  odsyłają  nie  będę tutaj  mówił  po nazwiskach.  Niestety to bardzojak się  pytam to tak mnie  odsyłają  nie  będę tutaj  mówił  po nazwiskach.  Niestety to bardzo  
brzydko wygląda a my zdobyliśmy któreś tam miejsce za ładną posiadłośćbrzydko wygląda a my zdobyliśmy któreś tam miejsce za ładną posiadłość

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy ktoś z Państwa sołtysów chciałby zabrać głos? – dziękuję, czy ktoś z Państwa sołtysów chciałby zabrać głos?  
Nie  widzę.  Uważam punkt  za  wyczerpany  przechodzimy  do  przyjęcia  budżetu  na  rok  2010.Nie  widzę.  Uważam punkt  za  wyczerpany  przechodzimy  do  przyjęcia  budżetu  na  rok  2010.  
Podpunkt  pierwszy  a  odczytanie  projektu  budżetu  radni  otrzymali  projekt  budżetu  zPodpunkt  pierwszy  a  odczytanie  projektu  budżetu  radni  otrzymali  projekt  budżetu  z  
odpowiednim  wyprzedzeniem.  odpowiednim  wyprzedzeniem.  Odczytanie  projektu  uchwały  budżetowej  przezOdczytanie  projektu  uchwały  budżetowej  przez   
Przewodniczącą Rady Miejskiej.Przewodniczącą Rady Miejskiej.
Do tego projektu  uchwały mamy opinie  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w formie uchwał.Do tego projektu  uchwały mamy opinie  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w formie uchwał.  
Odczytanie  uchwały  RIO  Nr  CXLIII/462/2009,  uchwała  stanowi  załącznik  nr  3  doOdczytanie  uchwały  RIO  Nr  CXLIII/462/2009,  uchwała  stanowi  załącznik  nr  3  do   
niniejszej uchwały.niniejszej uchwały.
Odczytanie  uchwały  RIO  Nr  CXLIII/463/2009,  uchwała  stanowi  załącznik  nr  4  doOdczytanie  uchwały  RIO  Nr  CXLIII/463/2009,  uchwała  stanowi  załącznik  nr  4  do   
niniejszej uchwały.niniejszej uchwały.
Przechodzimy do odczytania wniosków Komisji Budżetowo- Gospodarczej do projektu budżetuPrzechodzimy do odczytania wniosków Komisji Budżetowo- Gospodarczej do projektu budżetu  
bardzo proszę Przewodniczącego Komisjibardzo proszę Przewodniczącego Komisji

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo –  Gospodarczej  p.  MazuroPrzewodniczący  Komisji  Budżetowo –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  nad  tymi  wnioskami –  nad  tymi  wnioskami  
pracowały  oby  dwie  komisje  razem  Komisja  Społeczno  –  Oświatowa  w  składzie  Jadwigapracowały  oby  dwie  komisje  razem  Komisja  Społeczno  –  Oświatowa  w  składzie  Jadwiga  
Kamińska,  Marcin  Szostakiewicz,  Adam  Hlib,  Zbigniew  Wilk,  Komisja  Budżetowo  –Kamińska,  Marcin  Szostakiewicz,  Adam  Hlib,  Zbigniew  Wilk,  Komisja  Budżetowo  –  
Gospodarcza  w  składzie  Jan  Mazuro  i  Jan  Szymko.  Komisja  Budżetowo-  GospodarczaGospodarcza  w  składzie  Jan  Mazuro  i  Jan  Szymko.  Komisja  Budżetowo-  Gospodarcza  
wypracowała na posiedzeniach wspólnych komisji.  wypracowała na posiedzeniach wspólnych komisji.  Odczytanie wniosków komisji,  wnioskiOdczytanie wniosków komisji,  wnioski   
stanowią załącznik nr 5 do niniejszej uchwały. stanowią załącznik nr 5 do niniejszej uchwały. Wnioski Komisji Budżetowo- GospodarczejWnioski Komisji Budżetowo- Gospodarczej  
w tym roku stwierdzam, że wszystkie zostały przez Panią Burmistrz zaopiniowane pozytywnie w tym roku stwierdzam, że wszystkie zostały przez Panią Burmistrz zaopiniowane pozytywnie 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –odczytanie autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu –odczytanie autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu  
proszę Pani Burmistrz.proszę Pani Burmistrz.

Pani  BurmistrzPani  Burmistrz –  Szanowana  Rado zgodnie  z  dokumentem,  który  radni  otrzymali  w mojej –  Szanowana  Rado zgodnie  z  dokumentem,  który  radni  otrzymali  w mojej   
autopoprawce i tak jak powiedział Przewodniczący Komisji zostały przyjęte i nie wiem czy jestautopoprawce i tak jak powiedział Przewodniczący Komisji zostały przyjęte i nie wiem czy jest  
konieczność odczytania całego dokumentu, bo radni mają ten dokument załącznik nr 1. Ja możekonieczność odczytania całego dokumentu, bo radni mają ten dokument załącznik nr 1. Ja może  
tylko uzasadnienie każde z wniosków. Generalnie jak każdy Burmistrz, który konstruuje budżettylko uzasadnienie każde z wniosków. Generalnie jak każdy Burmistrz, który konstruuje budżet  
patrzy ja z ciężkim sercem ten budżet jest w danych działach przycinany wydatki są zmniejszane,patrzy ja z ciężkim sercem ten budżet jest w danych działach przycinany wydatki są zmniejszane,  
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ale tu generalnie proszę Państwa stwierdzałam, że skoro radni zmniejszają wydatki praktycznie weale tu generalnie proszę Państwa stwierdzałam, że skoro radni zmniejszają wydatki praktycznie we  
wszystkich działach zostały wydatki zmniejszone nawet w tych działach, które są zmniejszone zwszystkich działach zostały wydatki zmniejszone nawet w tych działach, które są zmniejszone z  
uwagi na bieżące zadania również zostały wydatki zmniejszone czy sporty czy straże uznałam, żeuwagi na bieżące zadania również zostały wydatki zmniejszone czy sporty czy straże uznałam, że  
w  czasach  kryzysu  wszyscy  musimy  oszczędzać  i  jeżeli  komisje  zaproponowały,  że  tew  czasach  kryzysu  wszyscy  musimy  oszczędzać  i  jeżeli  komisje  zaproponowały,  że  te  
zaoszczędzone  pieniądze  przeznaczyć  na  inwestycje  to  zdecydowałam,  że  to  przyjmęzaoszczędzone  pieniądze  przeznaczyć  na  inwestycje  to  zdecydowałam,  że  to  przyjmę  
autopoprawka  wnioski  komisji  i  oświatowej  i  komisji  budżetowej,  bo  jak  Państwo  widzicieautopoprawka  wnioski  komisji  i  oświatowej  i  komisji  budżetowej,  bo  jak  Państwo  widzicie   
wszystkie te środki, które na komisach zostały zmniejszone w różnych działach one zwiększająwszystkie te środki, które na komisach zostały zmniejszone w różnych działach one zwiększają  
wydatki budżetowe i to są zadania bardzo ważne. Kłóciliśmy się nad tym budżetem prawie caływydatki budżetowe i to są zadania bardzo ważne. Kłóciliśmy się nad tym budżetem prawie cały  
dzień do 16 i broniłam tutaj z Panią Skarbnik każdego wydatku każdego działu, ale uznałam, żedzień do 16 i broniłam tutaj z Panią Skarbnik każdego wydatku każdego działu, ale uznałam, że   
są to przesunięcia środków na inwestycje to uznała, że poprę wnioski radnych i przyjmę ich wsą to przesunięcia środków na inwestycje to uznała, że poprę wnioski radnych i przyjmę ich w  
autopoprawce, bo na te zapewnienie musiałyby pieniądze przekazane z nadwyższki i oznacza to,autopoprawce, bo na te zapewnienie musiałyby pieniądze przekazane z nadwyższki i oznacza to,  
że  już  te  zadania  przyjęte  w budżecie  pozwalają  na  to,  że  ta  nadwyższka  będzie  mogła  byćże  już  te  zadania  przyjęte  w budżecie  pozwalają  na  to,  że  ta  nadwyższka  będzie  mogła  być  
podzielona na kolejne zadania i przedstawiłam Państwu takie moje dodatkowe stanowisko dlapodzielona na kolejne zadania i przedstawiłam Państwu takie moje dodatkowe stanowisko dla  
Rady do autopoprawki i do budżetu na 2010 jest w dodatkowych materiałach, które PaństwoRady do autopoprawki i do budżetu na 2010 jest w dodatkowych materiałach, które Państwo  
otrzymali i proszę zwrócić uwagę ja trudny był ten budżet ile jest zaplanowanych inwestycji ileotrzymali i proszę zwrócić uwagę ja trudny był ten budżet ile jest zaplanowanych inwestycji ile   
jeszcze inwestycji kontynuowanych należy w budżecie dofinansować. Te zadania będą wymagałyjeszcze inwestycji kontynuowanych należy w budżecie dofinansować. Te zadania będą wymagały  
dołożenia pieniędzy, bo nie było tyle dochodu, aby z góry zaplanować pełną kwotę również wdołożenia pieniędzy, bo nie było tyle dochodu, aby z góry zaplanować pełną kwotę również w  
moim stanowisku przedstawiam Państwu nowe zadania ważne dla rozwoju gminy, które należymoim stanowisku przedstawiam Państwu nowe zadania ważne dla rozwoju gminy, które należy  
rozpocząć w roku następnym 2010. W trzeciej  części mojego wystąpienia  zawarłam wszystkierozpocząć w roku następnym 2010. W trzeciej  części mojego wystąpienia  zawarłam wszystkie  
wnioski,  które  padły na komisji  omawiającej  budżet  i  których nie  ujęłam do budżetu ani  downioski,  które  padły na komisji  omawiającej  budżet  i  których nie  ujęłam do budżetu ani  do  
autopoprawki,  ale  będę  o  tych  wnioskach  pamiętać  i  o  ile  pieniądze  na  to  pozwolą  toautopoprawki,  ale  będę  o  tych  wnioskach  pamiętać  i  o  ile  pieniądze  na  to  pozwolą  to  
wprowadzimy je w życie. wprowadzimy je w życie. Autopoprawka stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.Autopoprawka stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję  czy  radni  maja  jakieś  wnioski  lub  pytania  do –  dziękuję  czy  radni  maja  jakieś  wnioski  lub  pytania  do  
projektu budżetu na 2010 rok? Ja mam do Pani Skarbnik pytanie. W projekcie uchwały paragrafprojektu budżetu na 2010 rok? Ja mam do Pani Skarbnik pytanie. W projekcie uchwały paragraf  
15  upoważnia  się  Burmistrza  do  w  punkcie  pierwszym  do  dokonywania  zmian  w  planie15  upoważnia  się  Burmistrza  do  w  punkcie  pierwszym  do  dokonywania  zmian  w  planie  
wydatków  na  wynagrodzenia,  wydatków  majątkowych  z  wyłączeniem  przeniesień  miedzywydatków  na  wynagrodzenia,  wydatków  majątkowych  z  wyłączeniem  przeniesień  miedzy  
działami. Czyli na przykład Pani Burmistrz może sama bez zgody rady przenosić wynagrodzeniadziałami. Czyli na przykład Pani Burmistrz może sama bez zgody rady przenosić wynagrodzenia  
z jednej szkoły do drugiej na przykład? bo one są w jednym dzialez jednej szkoły do drugiej na przykład? bo one są w jednym dziale

Pani SkarbnikPani Skarbnik - może, ale ze szkoły do szkoły to nie, bo to jest na wniosek dyrektora  - może, ale ze szkoły do szkoły to nie, bo to jest na wniosek dyrektora 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale tak hipotetycznie, żeby zasadę ująć bo to jest ten sam – ale tak hipotetycznie, żeby zasadę ująć bo to jest ten sam  
dział i może na przykład wziąć wydatki z wynagrodzeń pracownika i przenieść je w działalnośćdział i może na przykład wziąć wydatki z wynagrodzeń pracownika i przenieść je w działalność  
pozostałą na dokończenie rozliczenia festynu pozostałą na dokończenie rozliczenia festynu 

Pani SkarbnikPani Skarbnik - może - może

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – i majątkowe też my Rada uchwali, że mamy wykonać dla – i majątkowe też my Rada uchwali, że mamy wykonać dla  
danej  miejscowości  ważną  inwestycję  a  Pani  Burmistrz  może  sama  bez  pytania  i  zabrać  tedanej  miejscowości  ważną  inwestycję  a  Pani  Burmistrz  może  sama  bez  pytania  i  zabrać  te  
pieniążki i przeznaczyć na wynagrodzenia z kolei bez zgody Radypieniążki i przeznaczyć na wynagrodzenia z kolei bez zgody Rady

Pani SkarbnikPani Skarbnik - tak na pewno nie będzie, - tak na pewno nie będzie,

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale jeżeli Rada podejmie ten zapis to będzie to zgodne z – ale jeżeli Rada podejmie ten zapis to będzie to zgodne z  
prawemprawem

Pani SkarbnikPani Skarbnik - raczej nie, bo wieloletni plan inwestycyjny, który jest załącznikiem do uchwały, - raczej nie, bo wieloletni plan inwestycyjny, który jest załącznikiem do uchwały,  
czyli załącznik nr 2 i 3 muszą się na każdej sesji znaleźć czyli załącznik nr 2 i 3 muszą się na każdej sesji znaleźć 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale jeżeli Burmistrz chciałby tak postąpić to jest to zgodne z – ale jeżeli Burmistrz chciałby tak postąpić to jest to zgodne z  
tym co uchwalimy jeżeli to podejmiemy. Jeszcze jedno pytanie w paragrafie 16 mamy mowę otym co uchwalimy jeżeli to podejmiemy. Jeszcze jedno pytanie w paragrafie 16 mamy mowę o  
zaliczkach, że zaliczek można udzielać pracownikom na koszty podróży i na pokrycie drobnychzaliczkach, że zaliczek można udzielać pracownikom na koszty podróży i na pokrycie drobnych  
wydatków,  drobne  wydatki  to  czy  tu  jest  jakaś  ustalona  kwota  czy  to wszystkie  bieżące  bezwydatków,  drobne  wydatki  to  czy  tu  jest  jakaś  ustalona  kwota  czy  to wszystkie  bieżące  bez  
majątkowych jak to należy rozumieć majątkowych jak to należy rozumieć 
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Pani SkarbnikPani Skarbnik - bieżące nieprzekraczające dużych kwot, bo potem są konta a jeżeli tego zapisu - bieżące nieprzekraczające dużych kwot, bo potem są konta a jeżeli tego zapisu  
nie będzie to żadna jednostka budżetowa nie może udzielać żadnych zaliczeknie będzie to żadna jednostka budżetowa nie może udzielać żadnych zaliczek

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –radny Kłosiński proszę –radny Kłosiński proszę

Radny KłosińskiRadny Kłosiński – ja bym chciał uspokoić tych Panów czarno-żółtych kamizelkach ja się tu – ja bym chciał uspokoić tych Panów czarno-żółtych kamizelkach ja się tu  
konsultowałem z kolegą radnym Mazuro, bo oni uważają, że my ich żeśmy okradli konsultowałem z kolegą radnym Mazuro, bo oni uważają, że my ich żeśmy okradli 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale nic takiego nie padło Pani radny – ale nic takiego nie padło Pani radny

Radny KłosińskiRadny Kłosiński – ale wam nikt niczego nie zabrał bo wy tutaj stoicie i czekacie na to żeby – ale wam nikt niczego nie zabrał bo wy tutaj stoicie i czekacie na to żeby  
wybuchnąć wybuchnąć 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –radny Kołodyński proszę –radny Kołodyński proszę

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński – troszeczkę emocję poniosły Pana radnego tutaj chciałbym się odnieść do – troszeczkę emocję poniosły Pana radnego tutaj chciałbym się odnieść do  
tego  budżetu  teraźniejszego  i  dziwię  się,  że  komisje  zabrały  na  5  tys.  na  wydatki  bieżące  ztego  budżetu  teraźniejszego  i  dziwię  się,  że  komisje  zabrały  na  5  tys.  na  wydatki  bieżące  z   
propozycji budżetu na 2010. 5 tys. słyszymy, że jest kryzys i musimy oszczędzać, ale zastanawiampropozycji budżetu na 2010. 5 tys. słyszymy, że jest kryzys i musimy oszczędzać, ale zastanawiam  
się gdzie jest granica oszczędności, na czym można już oszczędzać a 5 tys. zł to jest zakup ubrań,się gdzie jest granica oszczędności, na czym można już oszczędzać a 5 tys. zł to jest zakup ubrań,   
które jedno kosztuje w granicach 1500 zł, czyli Panie Krzysztofie 3 ubrań nie ma już. Nie dawnoktóre jedno kosztuje w granicach 1500 zł, czyli Panie Krzysztofie 3 ubrań nie ma już. Nie dawno  
była akcja w banku i koledzy oświetlali sobie miejsce telefonami komórkowymi, dlatego, że niebyła akcja w banku i koledzy oświetlali sobie miejsce telefonami komórkowymi, dlatego, że nie  
ma pieniędzy w budżecie na zakup latarek. Czy jeszcze na czymś można oszczędzić zabrano namma pieniędzy w budżecie na zakup latarek. Czy jeszcze na czymś można oszczędzić zabrano nam  
kolejne 5 tys. złotych na ostatniej sesji wspomniałem, że na bieżące wydatki w porównaniu dokolejne 5 tys. złotych na ostatniej sesji wspomniałem, że na bieżące wydatki w porównaniu do  
roku 2009 mamy mniej o 9 tys. teraz uszczuplając budżet strażacki w sumie wychodzi nam 14 tys.roku 2009 mamy mniej o 9 tys. teraz uszczuplając budżet strażacki w sumie wychodzi nam 14 tys.  
na wydatki bieżące gdzie jeszcze można oszczędzać ja już nie wiem może przestaniemy jeździć ina wydatki bieżące gdzie jeszcze można oszczędzać ja już nie wiem może przestaniemy jeździć i   
tu będą oszczędności  taka  jest  moja  propozycja  dla  Państwa.  Niestety  nie  brałem udziału wtu będą oszczędności  taka  jest  moja  propozycja  dla  Państwa.  Niestety  nie  brałem udziału w  
rozmowie na temat zakupu samochodu strażackiego gdzie znalazła się kwot 170 tys. zł ale z tegorozmowie na temat zakupu samochodu strażackiego gdzie znalazła się kwot 170 tys. zł ale z tego  
co mi koledzy strażacy powiedzieli mieli obiecane, że w zamian za te 150 tys. w tym roku, żeco mi koledzy strażacy powiedzieli mieli obiecane, że w zamian za te 150 tys. w tym roku, że  
będzie przyznana kwota 200 tys. zł na zakup samochodu bardzo fajnie zamiast 200 jest 170 tys.będzie przyznana kwota 200 tys. zł na zakup samochodu bardzo fajnie zamiast 200 jest 170 tys.  
można sobie kupić samochód rocznikowo podobny do obecnego i tak samo można sobie podmożna sobie kupić samochód rocznikowo podobny do obecnego i tak samo można sobie pod  
górkę  pyrkać  ale  to  jest,  a  co  mnie  najbardziej  bulwersuje  mnie  i  strażaków  to  jest  to  cogórkę  pyrkać  ale  to  jest,  a  co  mnie  najbardziej  bulwersuje  mnie  i  strażaków  to  jest  to  co  
powiedziałem na ostatniej sesji i nie chcę się powtarzać tutaj, że po raz kolejny nie znalazły siępowiedziałem na ostatniej sesji i nie chcę się powtarzać tutaj, że po raz kolejny nie znalazły się  
pieniążki na rozbudowę remizy strażackiej. Wszyscy strażacy dookoła maja ładne świetlice i mająpieniążki na rozbudowę remizy strażackiej. Wszyscy strażacy dookoła maja ładne świetlice i mają  
się  gdzie  umyć,  maja  gdzie  załatwić  swoje  potrzeby  fizjologiczne,  ale  ostatnio  było  nawetsię  gdzie  umyć,  maja  gdzie  załatwić  swoje  potrzeby  fizjologiczne,  ale  ostatnio  było  nawet  
powiedziane,  dlaczego  Kołodyński  przez  4  lata  nie  wybudował  ubikacji  i  Panowie  strażacypowiedziane,  dlaczego  Kołodyński  przez  4  lata  nie  wybudował  ubikacji  i  Panowie  strażacy  
musimy chyba z własnych pieniążków zebrać się i kupić sobie toi toi żebyśmy mieli gdzie sięmusimy chyba z własnych pieniążków zebrać się i kupić sobie toi toi żebyśmy mieli gdzie się  
załatwić, ale szkoda, że kolejny budżet myślałem, że będzie lepszy dla straży, ale w rzeczywistościzałatwić, ale szkoda, że kolejny budżet myślałem, że będzie lepszy dla straży, ale w rzeczywistości   
jest gorszy i nie ma się co oszukiwać. Trzy lata temu po objęciu przez Panią Burmistrz stanowiskajest gorszy i nie ma się co oszukiwać. Trzy lata temu po objęciu przez Panią Burmistrz stanowiska  
spotkaliśmy się w tej sali tutaj pamiętam jak dzisiaj wszyscy strażacy żeśmy się spotkali z Paniąspotkaliśmy się w tej sali tutaj pamiętam jak dzisiaj wszyscy strażacy żeśmy się spotkali z Panią  
Burmistrz  i  padły  dla  nas  słowa  takie  obiecujące  zakup samochodu cieszyliśmy  się  z  tego  iBurmistrz  i  padły  dla  nas  słowa  takie  obiecujące  zakup samochodu cieszyliśmy  się  z  tego  i   
kontynuacja zadania, czyli rozbudowa remizy strażackiej i trzy lata mija a tu nic nie słychać okontynuacja zadania, czyli rozbudowa remizy strażackiej i trzy lata mija a tu nic nie słychać o  
rozbudowie remizy ba nawet w roku 2010 ani złotówka nie zostaje w tym celu wydana. Przykrorozbudowie remizy ba nawet w roku 2010 ani złotówka nie zostaje w tym celu wydana. Przykro  
mi,  że  komisje  nie  dostrzegły  tego  problemu,  może  inaczej  żeby  nie  było,  że  Kołodyńskimi,  że  komisje  nie  dostrzegły  tego  problemu,  może  inaczej  żeby  nie  było,  że  Kołodyński  
wypowiada się w imieniu straży Pani Przewodnicząca czy może Prezes obecny OSP potwierdzićwypowiada się w imieniu straży Pani Przewodnicząca czy może Prezes obecny OSP potwierdzić  
moje słowa żeby nie było, że może ja mam jakieś urojenia i prosiłbym o wypowiedź a po niej teżmoje słowa żeby nie było, że może ja mam jakieś urojenia i prosiłbym o wypowiedź a po niej też   
chciałbym zabrać głos chciałbym zabrać głos 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –bardzo proszę, najpierw radny Mazuro proszę –bardzo proszę, najpierw radny Mazuro proszę

Radny  MazuroRadny  Mazuro –  praktycznie  to,  co  ja  powiem  to  powinna  mówić  Pani  Burmistrz,  bo –  praktycznie  to,  co  ja  powiem  to  powinna  mówić  Pani  Burmistrz,  bo  
wchodzimy jakby w temat biedy strasznej  dla  straży  i  to brzmi w takim nastroju jakby strażwchodzimy jakby w temat biedy strasznej  dla  straży  i  to brzmi w takim nastroju jakby straż  
ignorujemy i ludzie my tyle lat o tej straży mówiliśmy i tak jak ta straż w naszej gminie ma dobryignorujemy i ludzie my tyle lat o tej straży mówiliśmy i tak jak ta straż w naszej gminie ma dobry  
klimat  to  chyba w żadnych gminach tak nie  ma.  Żeby  uspokoić,  że  tak źle  nie  jest  komisjeklimat  to  chyba w żadnych gminach tak nie  ma.  Żeby  uspokoić,  że  tak źle  nie  jest  komisje  
zmniejszyły  jakby  o  5  tys.  przejdźmy  do  szczegółów  ekwiwalenty  za  wyjazdy  do  pożarów,zmniejszyły  jakby  o  5  tys.  przejdźmy  do  szczegółów  ekwiwalenty  za  wyjazdy  do  pożarów,  
ćwiczenia i szkolenia w zeszłym roku było 35 tys. w obecnym 35 zaplanowane jest na rok 2010ćwiczenia i szkolenia w zeszłym roku było 35 tys. w obecnym 35 zaplanowane jest na rok 2010  
36 nie wiele 1000 więcej wynagrodzenie strażaków w formie umowy zlecenia wraz z pochodnymi36 nie wiele 1000 więcej wynagrodzenie strażaków w formie umowy zlecenia wraz z pochodnymi  

Strona 4 z 24



było 29 jest 35, zakup materiałów i wyposażenie w 2009 było 25 w planie budżetu jest 32 komisjabyło 29 jest 35, zakup materiałów i wyposażenie w 2009 było 25 w planie budżetu jest 32 komisja  
zawnioskowała żeby było, 27 czyli jest 2 tys. więcej grzmi, że 5 tys. zabrane a tu 2 tys. jest więcejzawnioskowała żeby było, 27 czyli jest 2 tys. więcej grzmi, że 5 tys. zabrane a tu 2 tys. jest więcej  
ja wiem, że potrzeby są duże, ale jedziemy dalej zakup energii i wody na 2009 22 tys. a na rokja wiem, że potrzeby są duże, ale jedziemy dalej zakup energii i wody na 2009 22 tys. a na rok  
2010 34 tys. to są dodatkowe wydatki i teraz usługi remontowe było 8 tys. na rok 2010 10 tys.2010 34 tys. to są dodatkowe wydatki i teraz usługi remontowe było 8 tys. na rok 2010 10 tys.  
może  nie  wiele,  ale  2  tys.  więcej  zakup  usług  zdrowotnych  2  tys.  a  tu  3  tys.  zakup  usługmoże  nie  wiele,  ale  2  tys.  więcej  zakup  usług  zdrowotnych  2  tys.  a  tu  3  tys.  zakup  usług  
pozostałych dowóz strażaków na zawody pożarnicze i inne koszty 8.626 było w tym roku 10pozostałych dowóz strażaków na zawody pożarnicze i inne koszty 8.626 było w tym roku 10  
usługi telekomunikacyjne 2.300 a tu 2.800 i szkolenie drużyn strażackich było 7 tys. i jest 7 tys. iusługi telekomunikacyjne 2.300 a tu 2.800 i szkolenie drużyn strażackich było 7 tys. i jest 7 tys. i  
jest  ten  samochód  170  tys.  i  dobrze  radny  Kołodyński  mówi  była  taka  opcja  komisjajest  ten  samochód  170  tys.  i  dobrze  radny  Kołodyński  mówi  była  taka  opcja  komisja  
wnioskowała do Pani Burmistrz, aby te 150 tys. przeznaczyć na inne wydatki i były deklaracje, żewnioskowała do Pani Burmistrz, aby te 150 tys. przeznaczyć na inne wydatki i były deklaracje, że  
my, jeżeli  te pieniądze zdejmiemy to na pewno w przyszłym roku dołożymy i sesje się żądząmy, jeżeli  te pieniądze zdejmiemy to na pewno w przyszłym roku dołożymy i sesje się żądzą  
takimi prawami, że te pieniądze nie ostały zdjęte zostały w budżecie i zostały wykorzystane natakimi prawami, że te pieniądze nie ostały zdjęte zostały w budżecie i zostały wykorzystane na  
przyszły rok zaplanowane jest na samochód 170 tys. to jest mało i temat będzie przy nadwyższceprzyszły rok zaplanowane jest na samochód 170 tys. to jest mało i temat będzie przy nadwyższce   
budżetowej, bo to też jest za mało już mnie kiedyś w gazecie opisali, że tylko jeżdżę polonezem abudżetowej, bo to też jest za mało już mnie kiedyś w gazecie opisali, że tylko jeżdżę polonezem a  
pewnie bym chciał jeździć mercedesem, ale to pewnie znowu opiszą słuchajcie to nie jest tak, żepewnie bym chciał jeździć mercedesem, ale to pewnie znowu opiszą słuchajcie to nie jest tak, że  
my sobie zmniejszyliśmy jedne 5 tys. zostały zmniejszone, ale de facto zostały zwiększone, bomy sobie zmniejszyliśmy jedne 5 tys. zostały zmniejszone, ale de facto zostały zwiększone, bo  
straż u nas w gminie zawsze miała dobre notowania i dobre pieniądze straż u nas w gminie zawsze miała dobre notowania i dobre pieniądze 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Pan prezes proszę –Pan prezes proszę

Pan Dawid Banaszak Prezes OSPPan Dawid Banaszak Prezes OSP – chciałbym drodzy państwo dwa zdania, aby dużo czasu – chciałbym drodzy państwo dwa zdania, aby dużo czasu  
nie zawierać nie przyszliśmy tutaj po to, aby kogokolwiek oskarżać o kradzież czy mówić, że ktośnie zawierać nie przyszliśmy tutaj po to, aby kogokolwiek oskarżać o kradzież czy mówić, że ktoś  
nam zabrał pieniądze i o co nam chodzi? Chodzi nam o to, aby ktoś nam zapewnił warunkinam zabrał pieniądze i o co nam chodzi? Chodzi nam o to, aby ktoś nam zapewnił warunki  
bytowe żebyśmy my jadąc ratować kogoś nie życzę tutaj nikomu źle, ale nie daj boże będzie tutajbytowe żebyśmy my jadąc ratować kogoś nie życzę tutaj nikomu źle, ale nie daj boże będzie tutaj   
ktoś z was zebranych to każdy z nas liczą na to, że strażacy przyjadą i mu pomogą, że mają doktoś z was zebranych to każdy z nas liczą na to, że strażacy przyjadą i mu pomogą, że mają do  
tego  potrzebny  sprzęt  my  rozumiemy,  jako  strażacy,  że  są  problemy  finansowe,  że  nie  matego  potrzebny  sprzęt  my  rozumiemy,  jako  strażacy,  że  są  problemy  finansowe,  że  nie  ma  
pieniędzy. My nie wymagamy nie wiadomo, czego my wiemy, że budżet jest, jaki jest po prostupieniędzy. My nie wymagamy nie wiadomo, czego my wiemy, że budżet jest, jaki jest po prostu  
nam chodzi o zapewnienie jakiegoś minimum, przy którym będziemy mogli swobodnie działać.nam chodzi o zapewnienie jakiegoś minimum, przy którym będziemy mogli swobodnie działać.  
Samochód nasz, który jeździmy jest wyeksploatowany ma po prostu swój wiek wypracowany i nieSamochód nasz, który jeździmy jest wyeksploatowany ma po prostu swój wiek wypracowany i nie  
chciałbym się zamienić, z którym kolwiek z mieszkańców miejscowości odległych, ponieważ tenchciałbym się zamienić, z którym kolwiek z mieszkańców miejscowości odległych, ponieważ ten  
samochód  nie  jedzie  z  dużą  prędkością  on  wyciąga  zaledwie  70  km na  godzinę,  co  daje  wsamochód  nie  jedzie  z  dużą  prędkością  on  wyciąga  zaledwie  70  km na  godzinę,  co  daje  w  
odległościach większych dłuższy dojazd do zdarzenia  a jadą w kierunku Ińska ten samochódodległościach większych dłuższy dojazd do zdarzenia  a jadą w kierunku Ińska ten samochód  
trzeba  trzy  razy  zredukować  do  niższych  biegów  a  później  trzeba  trzy  kilometry  żeby  gotrzeba  trzy  razy  zredukować  do  niższych  biegów  a  później  trzeba  trzy  kilometry  żeby  go  
rozpędzić  do 70 km na godzinę.  Nam chodzi  o to abyśmy sprawnie pomagali  mieszkańcomrozpędzić  do 70 km na godzinę.  Nam chodzi  o to abyśmy sprawnie pomagali  mieszkańcom  
naszej gminy. My tutaj przyszliśmy posłuchać, co radni o nas myślą i dowiedzieć, jakie są realia.naszej gminy. My tutaj przyszliśmy posłuchać, co radni o nas myślą i dowiedzieć, jakie są realia.  
Nie raz przychodzą mieszkańcy z dziećmi po akcji, aby zobaczyć sprzęt i my to nie zamykamy. Nie raz przychodzą mieszkańcy z dziećmi po akcji, aby zobaczyć sprzęt i my to nie zamykamy. 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękujemy, proszę w kolejności może radny chciał tak po –dziękujemy, proszę w kolejności może radny chciał tak po  
wystąpieniu prezesa, ale mamy jeszcze Panią Burmistrz. Proszę Panie radnywystąpieniu prezesa, ale mamy jeszcze Panią Burmistrz. Proszę Panie radny

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński –to nie  jest  Panie  radny gorzkie  wylewane łez,  bo to jest  rzeczywistość –to nie  jest  Panie  radny gorzkie  wylewane łez,  bo to jest  rzeczywistość  
składam  konkretny  wniosek  o  znalezienie  pieniążków  na  zwiększenie  na  zakup  pojazdu  iskładam  konkretny  wniosek  o  znalezienie  pieniążków  na  zwiększenie  na  zakup  pojazdu  i  
kontynuacji realizacji zadania rozbudowa remizy w Węgorzynie  kontynuacji realizacji zadania rozbudowa remizy w Węgorzynie  

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz też chciała w tej sprawie zabrać głos proszę. – Pani Burmistrz też chciała w tej sprawie zabrać głos proszę.  

Pani  BurmistrzPani  Burmistrz –  Wysoka  Rado  macie  przed  sobą  dodatkowy  materiał  działu  w  budżecie –  Wysoka  Rado  macie  przed  sobą  dodatkowy  materiał  działu  w  budżecie  
Ochotnicze Straże Pożarne dla zilustrowania właśnie liczbami to, co powiedział PrzewodniczącyOchotnicze Straże Pożarne dla zilustrowania właśnie liczbami to, co powiedział Przewodniczący  
komisji, że gmina czy Rada Miejska zawsze miała na uwadze strażaków i tą pracę, jaką wykonują ikomisji, że gmina czy Rada Miejska zawsze miała na uwadze strażaków i tą pracę, jaką wykonują i  
przyznawała fundusze na tyle  na ile  gminę stać i  te fundusze jak Państwo widzą,  co roku sąprzyznawała fundusze na tyle  na ile  gminę stać i  te fundusze jak Państwo widzą,  co roku są   
większe i w tych funduszach są ważne wydatki inwestycyjne, bo oczywiście wydatki bieżące nawiększe i w tych funduszach są ważne wydatki inwestycyjne, bo oczywiście wydatki bieżące na  
remonty  i  paliwo,  energię  i  inne  rzeczy  są  ważne,  bo  one  pozwalają  strażakom  na  bieżącąremonty  i  paliwo,  energię  i  inne  rzeczy  są  ważne,  bo  one  pozwalają  strażakom  na  bieżącą  
działalność i tu gmina spełnia i nie chciałabym czytać, bo Państwo mają ten materiał ale proszędziałalność i tu gmina spełnia i nie chciałabym czytać, bo Państwo mają ten materiał ale proszę  
zobaczyć jak ten budżet każdego roku wzrasta także nie zgadzam się tutaj z radnym Kołodyński,zobaczyć jak ten budżet każdego roku wzrasta także nie zgadzam się tutaj z radnym Kołodyński,   
że maleją budżety OSP, bo w 2003 roku na wydatki bieżące ponad 88 tys. w 2004 92 tys. w 2005że maleją budżety OSP, bo w 2003 roku na wydatki bieżące ponad 88 tys. w 2004 92 tys. w 2005  
111 tys.  w 2006 125 tys. w 2007 129 tys. w 2008 128 tys. to tutaj 1000 zł mniej niż w roku111 tys.  w 2006 125 tys. w 2007 129 tys. w 2008 128 tys. to tutaj 1000 zł mniej niż w roku  
poprzednim a w roku 2009 to jest  kwota 160 tys.  na wydatki  bieżące a  w tym budżecie,  copoprzednim a w roku 2009 to jest  kwota 160 tys.  na wydatki  bieżące a  w tym budżecie,  co  
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będziemy uchwalać na 2010 rok, jeżeli odejmiemy 170 tys. na zakup samochodu to jest kwota 165będziemy uchwalać na 2010 rok, jeżeli odejmiemy 170 tys. na zakup samochodu to jest kwota 165  
tys., więc proszę Państwa już nie mówię o inflację, że wydatki wzrastają, bo to normalne, ale jesttys., więc proszę Państwa już nie mówię o inflację, że wydatki wzrastają, bo to normalne, ale jest  
wzrost konkretny a z wydatków inwestycyjnych w ostatnich tych kilku latach to tylko przypomnęwzrost konkretny a z wydatków inwestycyjnych w ostatnich tych kilku latach to tylko przypomnę  
na samą OSP Zwierzynek wydaliśmy ponad 400 tys. następnie dotacje, jakie dawaliśmy na dotacjena samą OSP Zwierzynek wydaliśmy ponad 400 tys. następnie dotacje, jakie dawaliśmy na dotacje  
dla Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie to też się uzbiera z około 30 tys. następnie karosacjadla Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie to też się uzbiera z około 30 tys. następnie karosacja   
samochodu OSP w Węgorzynie 45 tys. to są ładne pieniądze a w ty roku było planowane zakupsamochodu OSP w Węgorzynie 45 tys. to są ładne pieniądze a w ty roku było planowane zakup  
samochodu i nie doszło to do skutku przenosimy ten wydatek na przyszły rok 170 tys. zakupsamochodu i nie doszło to do skutku przenosimy ten wydatek na przyszły rok 170 tys. zakup  
samochodu.  W jednej  kadencji  trzy  OSP będą mieli  wymienione  samochody z  20 letnich  nasamochodu.  W jednej  kadencji  trzy  OSP będą mieli  wymienione  samochody z  20 letnich  na  
trochę młodsze podkreślam, żeby wybić sobie z głowy, że stać nas na zakup nowego samochodutrochę młodsze podkreślam, żeby wybić sobie z głowy, że stać nas na zakup nowego samochodu  
za  około  miliona  złotych  dla  OSP ja  zawsze  podkreślam,  ze  ustawa  zobowiązuje  gminy  doza  około  miliona  złotych  dla  OSP ja  zawsze  podkreślam,  ze  ustawa  zobowiązuje  gminy  do  
wspierania  PSP  poprzez  dofinansowywanie  OSP  główny  ciężar  ochrony  przed  wypadkamiwspierania  PSP  poprzez  dofinansowywanie  OSP  główny  ciężar  ochrony  przed  wypadkami  
związanymi z ogniem spoczywa na Państwie i Państwo ma Państwową Straż Pożarną natomiastzwiązanymi z ogniem spoczywa na Państwie i Państwo ma Państwową Straż Pożarną natomiast  
gmina jest również zadaniem własnym wspieranie zadań ppoż poprzez dofinansowywanie OSP igmina jest również zadaniem własnym wspieranie zadań ppoż poprzez dofinansowywanie OSP i  
my z tego zadania uważamy, jako samorząd w każdej kadencji bardzo dobrze się wywiązujemy.my z tego zadania uważamy, jako samorząd w każdej kadencji bardzo dobrze się wywiązujemy.  
Nie może być tak, że są jakieś rozpowszechniane informacje, że zmniejszamy budżety dla OSPNie może być tak, że są jakieś rozpowszechniane informacje, że zmniejszamy budżety dla OSP  
nie chcemy dać pieniędzy i że nie doceniamy pracy strażaków, bo to nie prawda a liczby temunie chcemy dać pieniędzy i że nie doceniamy pracy strażaków, bo to nie prawda a liczby temu  
przeczą, co roku jest zwiększany budżet. Komendant czuwa, aby ten potrzebny sprzęt do akcjiprzeczą, co roku jest zwiększany budżet. Komendant czuwa, aby ten potrzebny sprzęt do akcji  
żeby był sprawny i żeby strażak był wyposażony prawidłowo żeby mu się nic podczas akcji nieżeby był sprawny i żeby strażak był wyposażony prawidłowo żeby mu się nic podczas akcji nie  
stało i strażacy nie raz dali dowód, że spieszą się do tych akcji biorą udział w akcjach odważnie istało i strażacy nie raz dali dowód, że spieszą się do tych akcji biorą udział w akcjach odważnie i  
ofiarnie  i  faktycznie  dwa czy  trzy razy  ten samochód im staną i  nie  dojechał  na  akcję,  więcofiarnie  i  faktycznie  dwa czy  trzy razy  ten samochód im staną i  nie  dojechał  na  akcję,  więc  
wymiana samochodu na nowszy jest  niezbędna  i  musi  być dokonany i  komendant  szuka jużwymiana samochodu na nowszy jest  niezbędna  i  musi  być dokonany i  komendant  szuka już  
samochodu za tą kwotę, która jest w budżecie 170 tys. i nie może być tak, że stać nas na zakupsamochodu za tą kwotę, która jest w budżecie 170 tys. i nie może być tak, że stać nas na zakup  
samochodu i na budowę remizy i żadnego samorządu nie stać, aby w jednym roku w jednej OSPsamochodu i na budowę remizy i żadnego samorządu nie stać, aby w jednym roku w jednej OSP  
tyle pieniędzy wydać i musimy to robić sukcesywnie na przyszły rok najważniejszy jest samochód,tyle pieniędzy wydać i musimy to robić sukcesywnie na przyszły rok najważniejszy jest samochód,  
więc będzie zakup samochodu a remiza na razie, po prostu jest inwestycją wieloletnią i nie będziewięc będzie zakup samochodu a remiza na razie, po prostu jest inwestycją wieloletnią i nie będzie   
ona  realizowana  w  takim  stopniu  jak  Państwo  chcieli,  ale  będzie  w  jakimś  stopniu  powoliona  realizowana  w  takim  stopniu  jak  Państwo  chcieli,  ale  będzie  w  jakimś  stopniu  powoli   
kontynuowana, dziękujękontynuowana, dziękuję

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ja  mam tylko pytanie  w materiałach dodatkowych,  jakie – ja  mam tylko pytanie  w materiałach dodatkowych,  jakie  
dzisiaj otrzymaliśmy Pani Burmistrz nas informuje, że inwestycje kontynuowane pkt. 6 to budowadzisiaj otrzymaliśmy Pani Burmistrz nas informuje, że inwestycje kontynuowane pkt. 6 to budowa  
obiektów służb pomocniczych remiza OSP Węgorzyno i  dlaczego to ma być uzależnione odobiektów służb pomocniczych remiza OSP Węgorzyno i  dlaczego to ma być uzależnione od  
podpisania porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji  i jak wiemy to ona zmniejsza etaty,podpisania porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji  i jak wiemy to ona zmniejsza etaty,  
ponieważ nie mają środków nie mają funduszy w naszym Zachodniopomorskim chyba 340 tys.ponieważ nie mają środków nie mają funduszy w naszym Zachodniopomorskim chyba 340 tys.  
etatów zmniejszono, więc na pewno nie będą mieli żadnych pieniążków żeby się dołożyć do tejetatów zmniejszono, więc na pewno nie będą mieli żadnych pieniążków żeby się dołożyć do tej  
naszej inwestycji, dlaczego od ich decyzji ma być uzależniona nasza inwestycja?naszej inwestycji, dlaczego od ich decyzji ma być uzależniona nasza inwestycja?

Pani BurmistrzPani Burmistrz – tak już odpowiem, dlatego, że jeżeli do tego projektu takiego budowy służb – tak już odpowiem, dlatego, że jeżeli do tego projektu takiego budowy służb  
ratownictwa nie przystąpi Komenda Wojewódzka Policji wówczas ten obiekt będzie zmniejszony.ratownictwa nie przystąpi Komenda Wojewódzka Policji wówczas ten obiekt będzie zmniejszony.  
Nie będzie projektowany dla  koncepcji,  że dla  wszystkich służ tylko należy  uwzględnić  straż,Nie będzie projektowany dla  koncepcji,  że dla  wszystkich służ tylko należy  uwzględnić  straż,  
zarządzanie kryzysowe i remizę, bo po prostu nie będziemy budować obiektu, w którym będązarządzanie kryzysowe i remizę, bo po prostu nie będziemy budować obiektu, w którym będą  
puste pomieszczenia,  bo policja nie przystąpi do budowy, czyli  wtedy będzie trzeba budowaćpuste pomieszczenia,  bo policja nie przystąpi do budowy, czyli  wtedy będzie trzeba budować  
według innej koncepcji to jest o tyle ważne i tylko dopowiem, że umowa jest taka z Policą ustna,według innej koncepcji to jest o tyle ważne i tylko dopowiem, że umowa jest taka z Policą ustna,  
że chcą przystąpić o budowy i oddać gminie ten budynek, który obecnie zajmują że chcą przystąpić o budowy i oddać gminie ten budynek, który obecnie zajmują 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – a kiedy Pani ostatnio z nimi rozmawiała? – a kiedy Pani ostatnio z nimi rozmawiała?

Pani BurmistrzPani Burmistrz – chyba z miesiąc temu a w tej  chwili  komenda czeka na porozumienie  na – chyba z miesiąc temu a w tej  chwili  komenda czeka na porozumienie  na  
piśmie,  które będą podpisane lub nie a  rozmowy prowadzę z wice  komendantem z zastępcąpiśmie,  które będą podpisane lub nie a  rozmowy prowadzę z wice  komendantem z zastępcą  
komendanta z kapitanem Skrętymkomendanta z kapitanem Skrętym

  Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – radna Kamińska chciałaby zabrać głos – radna Kamińska chciałaby zabrać głos

Radna  KamińskaRadna  Kamińska –  nie  wiem czy  to,  co  powiem,  ale  to,  co  wiedziałam na  komisji  to  od –  nie  wiem czy  to,  co  powiem,  ale  to,  co  wiedziałam na  komisji  to  od  
początku  była  prowadzona  prawidłowa  polityka,  jeśli  chodzi  o  straże  pożarne  to  na  dzieńpoczątku  była  prowadzona  prawidłowa  polityka,  jeśli  chodzi  o  straże  pożarne  to  na  dzień  
dzisiejszy nie było by problemu, bo z całym szacunkiem przez te kilka lat biliśmy się o samochóddzisiejszy nie było by problemu, bo z całym szacunkiem przez te kilka lat biliśmy się o samochód  
dla  Sielska  dla  Runowa  a  gdyby  dzisiaj  Węgorzyno  miałoby  jedne  porządny  samochód  zadla  Sielska  dla  Runowa  a  gdyby  dzisiaj  Węgorzyno  miałoby  jedne  porządny  samochód  za  
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porządne pieniądze nie było by żadnego problemu a tak dojdzie,  że trzeba ocieplić  remizę wporządne pieniądze nie było by żadnego problemu a tak dojdzie,  że trzeba ocieplić  remizę w  
Sielsku,  bo  samochód  zmarznie  a  potem  coś  jeszcze  i  po  prostu  tu  się  zagubimy  w  tymSielsku,  bo  samochód  zmarznie  a  potem  coś  jeszcze  i  po  prostu  tu  się  zagubimy  w  tym  
wszystkim, bo ja uważam to, co powiedziałam wcześniej to jest 150 tys., które było wcześniej iwszystkim, bo ja uważam to, co powiedziałam wcześniej to jest 150 tys., które było wcześniej i   
Pani Ela miała do mnie pretensje, co ja zrobiłam, ale ja uważałam, że 150 tys. na samochód maPani Ela miała do mnie pretensje, co ja zrobiłam, ale ja uważałam, że 150 tys. na samochód ma  
zostać w tym budżecie i myślałam, że to przejdzie na nie wygasające i okazało się, że to zrobionozostać w tym budżecie i myślałam, że to przejdzie na nie wygasające i okazało się, że to zrobiono  
jakoś  inaczej  może  ja  zawaliłam  i  może  to  ja  coś  źle  powiedziałam,  nie  wiem  i  niejakoś  inaczej  może  ja  zawaliłam  i  może  to  ja  coś  źle  powiedziałam,  nie  wiem  i  nie   
usprawiedliwiam się teraz, ale uważam, że gdyby te 150 tys. przeszło i dzisiaj byśmy dodali ileśusprawiedliwiam się teraz, ale uważam, że gdyby te 150 tys. przeszło i dzisiaj byśmy dodali ileś  
pieniędzy i była by zamknięta sprawa a teraz nie ma, bo mamy 170 Pani Burmistrz nas zapewniła,pieniędzy i była by zamknięta sprawa a teraz nie ma, bo mamy 170 Pani Burmistrz nas zapewniła,  
że Pan Paluch już taki samochód znalazł, że już go ma, że już go kupi tutaj kolega i są tutajże Pan Paluch już taki samochód znalazł, że już go ma, że już go kupi tutaj kolega i są tutaj   
ludzie, którzy mówią, że to jest coś takiego, że za dwa czy trzy lata będzie się znowu pchać podludzie, którzy mówią, że to jest coś takiego, że za dwa czy trzy lata będzie się znowu pchać pod  
górkę, więc nie rozumiem, o co w tym wszystkim chodzi, bo ja uważam, że jeżeli już to trzebagórkę, więc nie rozumiem, o co w tym wszystkim chodzi, bo ja uważam, że jeżeli już to trzeba  
było dać przynajmniej w moim rozumieniu dać z nadwyższki budżetowej dać takie pieniądze abyło dać przynajmniej w moim rozumieniu dać z nadwyższki budżetowej dać takie pieniądze a  
przede wszystkim najpierw znaleźć taki samochód, który by odpowiadał a potem rozmawiać iprzede wszystkim najpierw znaleźć taki samochód, który by odpowiadał a potem rozmawiać i  
pieniądzach, bo teraz może się okazać, że za te 170 tys. to nic nie znajdziecie i starż tak znowupieniądzach, bo teraz może się okazać, że za te 170 tys. to nic nie znajdziecie i starż tak znowu  
będzie  wisiało  to  w  budżecie,  bo  ktoś  nie  dołoży,  bo  już  jest  mowa  o  nadwyżce,  ale  tabędzie  wisiało  to  w  budżecie,  bo  ktoś  nie  dołoży,  bo  już  jest  mowa  o  nadwyżce,  ale  ta  
nadwyższka będzie miała tyle różnych uszczypnięć, że ja nie wiem czy nas jest stać i taka jestnadwyższka będzie miała tyle różnych uszczypnięć, że ja nie wiem czy nas jest stać i taka jest  
prawda i nie ma, kogo oszukiwać i ja bym bardzo chciała, aby Pan Paluch się wypowiedział czyprawda i nie ma, kogo oszukiwać i ja bym bardzo chciała, aby Pan Paluch się wypowiedział czy   
faktycznie Pan znalazł już samochód za 170 i czy Pan go kupi i czy to będzie wóz, który spełnifaktycznie Pan znalazł już samochód za 170 i czy Pan go kupi i czy to będzie wóz, który spełni  
oczekiwania strażakówoczekiwania strażaków

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – jeżeli Pan by chciała prezes gminny to bardzo proszę – jeżeli Pan by chciała prezes gminny to bardzo proszę

Pan Krzysztof PaluchPan Krzysztof Paluch- Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowni radni, Pani Burmistrz, goście- Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowni radni, Pani Burmistrz, goście  
podzielam tutaj uwagę Pani radnej Kamińskiej dla tego, że 170 tys. to mało, ale biorąc przykład zpodzielam tutaj uwagę Pani radnej Kamińskiej dla tego, że 170 tys. to mało, ale biorąc przykład z  
innych gmin, które kupują samochody o dużo mniejsze też chodzą i jeżeli  chodzi to, co Paniinnych gmin, które kupują samochody o dużo mniejsze też chodzą i jeżeli  chodzi to, co Pani   
zasugerowała, że najpierw znaleźć a później  kupić ja jeszcze nie spotkałem, bo śledzę bardzozasugerowała, że najpierw znaleźć a później  kupić ja jeszcze nie spotkałem, bo śledzę bardzo  
dobrze wszystkie strony internetowe, bo tam są handlowcy, co się tym zajmują i prowadzę z nimidobrze wszystkie strony internetowe, bo tam są handlowcy, co się tym zajmują i prowadzę z nimi  
rozmowy również to nie ma możliwości żeby on mi ten samochód zatrzymał masz pieniądzerozmowy również to nie ma możliwości żeby on mi ten samochód zatrzymał masz pieniądze  
kupuj,  bo  dzisiaj  są  chętni  inni  natomiast  wtedy,  kiedy  mówiliśmy  o  samochodzie  był  takikupuj,  bo  dzisiaj  są  chętni  inni  natomiast  wtedy,  kiedy  mówiliśmy  o  samochodzie  był  taki  
samochód, ale ja też chcę mieć opinię strażaków, bo ja nie chciał bym, bo praktycznie kota wsamochód, ale ja też chcę mieć opinię strażaków, bo ja nie chciał bym, bo praktycznie kota w  
worku praktycznie kupujemy wiemy, co to są samochodami używane i większość z nas takimiworku praktycznie kupujemy wiemy, co to są samochodami używane i większość z nas takimi  
samochodami jeździ i trudna mi powiedzieć, że ten samochód będzie jeździł 20 lat kolejnych, niesamochodami jeździ i trudna mi powiedzieć, że ten samochód będzie jeździł 20 lat kolejnych, nie  
tego nie  mogę zapewnić,  ponieważ  jest  to  samochód używany.  Nowy samochód kosztuje  wtego nie  mogę zapewnić,  ponieważ  jest  to  samochód używany.  Nowy samochód kosztuje  w  
granicach 650 tys. ja jestem wstanie dzisiaj, jako członek prezydium oddziału wojewódzkiego jagranicach 650 tys. ja jestem wstanie dzisiaj, jako członek prezydium oddziału wojewódzkiego ja  
jestem  w  stanie  zadeklarować,  że  mogę  załatwić  w  cudzysłowiu  150  tys.  z  zarządujestem  w  stanie  zadeklarować,  że  mogę  załatwić  w  cudzysłowiu  150  tys.  z  zarządu  
wojewódzkiego, czyli w granicach 500 tys. by trzeba było swoich można zaciągnąć pożyczkę, alewojewódzkiego, czyli w granicach 500 tys. by trzeba było swoich można zaciągnąć pożyczkę, ale  
ja patrzę realnie na budżet. Jestem po rozmowach z handlowcami, którzy ściągają samochody zja patrzę realnie na budżet. Jestem po rozmowach z handlowcami, którzy ściągają samochody z  
Niemiec i Niemcy też czekają na budżet ta sama historia zawodowe straże w Niemczech kupująNiemiec i Niemcy też czekają na budżet ta sama historia zawodowe straże w Niemczech kupują  
dostają pieniądze od rad. Te samochody są naprawdę dobre, ale czy one są bardzo dobre to jużdostają pieniądze od rad. Te samochody są naprawdę dobre, ale czy one są bardzo dobre to już  
nikt nie wie. Resko ma trzy lata kupili za 110 tys. podobny i sobie chwalą.nikt nie wie. Resko ma trzy lata kupili za 110 tys. podobny i sobie chwalą.

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję. Radny Hlib chciałby zabrać jeszcze głos – dziękuję. Radny Hlib chciałby zabrać jeszcze głos

Radny HlibRadny Hlib – ja mam jeszcze pytanie, bo fajnie się mówi o samochodzie tylko tak naprawdę to – ja mam jeszcze pytanie, bo fajnie się mówi o samochodzie tylko tak naprawdę to  
nie jest sam samochód a wyposażenie czy on by posiadał Panie Krzysztofie?nie jest sam samochód a wyposażenie czy on by posiadał Panie Krzysztofie?

Pan Krzysztof Paluch Pan Krzysztof Paluch - trudno powiedzieć na dzień dzisiejszy, bo potem może się okazać, że- trudno powiedzieć na dzień dzisiejszy, bo potem może się okazać, że  
brakuje  około  30  czy  40  na  wyposażenie,  bo  kupicie  fajny  wóz,  ale  goły  i  wesoły  zabrakuje  około  30  czy  40  na  wyposażenie,  bo  kupicie  fajny  wóz,  ale  goły  i  wesoły  za  
przeproszeniem.przeproszeniem.

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – proszę radny Kołodyński – proszę radny Kołodyński

Radny  KołodyńskiRadny  Kołodyński –  chciałbym zakończyć  temat  straży  Szanowni  Państwo Pani  Burmistrz –  chciałbym zakończyć  temat  straży  Szanowni  Państwo Pani  Burmistrz  
powiedziała, że nie zna takiej straży w okolicy, która by sobie pozwoliła na zakup nowego Gminpowiedziała, że nie zna takiej straży w okolicy, która by sobie pozwoliła na zakup nowego Gmin  
Bobolice  jeszcze  mniejsza  od  naszego  Węgorzyna  miejąca  większe  problemy  niż  GminaBobolice  jeszcze  mniejsza  od  naszego  Węgorzyna  miejąca  większe  problemy  niż  Gmina  
Węgorzyno podjęli  męską decyzję i kupili  za kwotę 630 tys. z tym, że połowę kwoty wyłożyłWęgorzyno podjęli  męską decyzję i kupili  za kwotę 630 tys. z tym, że połowę kwoty wyłożył  
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budżet  gminy  a  połowę  kwoty  zostało  pozyskane  z  różnych  dotacji  w  takim  razie  stawiambudżet  gminy  a  połowę  kwoty  zostało  pozyskane  z  różnych  dotacji  w  takim  razie  stawiam  
wniosek o to, aby w dziale 754 wydatki na zakupy inwestycyjne plan i teraz 270 tys. zł 150 tys. zwniosek o to, aby w dziale 754 wydatki na zakupy inwestycyjne plan i teraz 270 tys. zł 150 tys. z  
tego roku i 170 tys. planowane na rok przyszły tego roku i 170 tys. planowane na rok przyszły 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję bardzo radny Mazuro proszę – dziękuję bardzo radny Mazuro proszę

Radny MazuroRadny Mazuro –  to będzie  nie  popularne  a  ja  postawię  wniosek  przeciwny  i  będę trzymał –  to będzie  nie  popularne  a  ja  postawię  wniosek  przeciwny  i  będę trzymał  
stanowiska wspólnych komisji to nie znaczy, że my samochodu nie chcemy kupić my na dzisiajstanowiska wspólnych komisji to nie znaczy, że my samochodu nie chcemy kupić my na dzisiaj  
mamy w budżecie zaplanowane 170 tys. i jeżeli się okaże, że komendant znajdzie samochód zamamy w budżecie zaplanowane 170 tys. i jeżeli się okaże, że komendant znajdzie samochód za  
220 tys.  to deklaruję  tutaj  publicznie  i  oświadczam,  że  będę robił  wszystko,  żeby na  komisji220 tys.  to deklaruję  tutaj  publicznie  i  oświadczam,  że  będę robił  wszystko,  żeby na  komisji  
budżetowej  z  nadwyższki  budżetowej  do  tego  samochodu  dołożyć.  Na  dzisiaj,  jeżeli  tegobudżetowej  z  nadwyższki  budżetowej  do  tego  samochodu  dołożyć.  Na  dzisiaj,  jeżeli  tego  
samochodu nie mamy a chcemy dzielić i kolega chce znaleźć 100 tys. więcej to powinien pokazaćsamochodu nie mamy a chcemy dzielić i kolega chce znaleźć 100 tys. więcej to powinien pokazać  
skąd je zabierze i to będzie wyglądało, że będzie trzeba komuś zabrać. Jestem przeciwny temuskąd je zabierze i to będzie wyglądało, że będzie trzeba komuś zabrać. Jestem przeciwny temu  
wnioskowi i będę głosował za stanowiskiem Komisji Budżetowo - Gospodarczejwnioskowi i będę głosował za stanowiskiem Komisji Budżetowo - Gospodarczej

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – radny Mielcarek proszę – radny Mielcarek proszę

Radny MielcarekRadny Mielcarek – ja zgłaszam wniosek w dziel 926 chodzi tu o Spartę nie zmniejszać kwotę o – ja zgłaszam wniosek w dziel 926 chodzi tu o Spartę nie zmniejszać kwotę o  
40 tys. tylko pozostawić kwotę 130 tys. 40 tys. tylko pozostawić kwotę 130 tys. 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz proszę  – Pani Burmistrz proszę 

Pani BurmistrzPani Burmistrz – chciałabym zwrócić uwagę, że wnioski radnych są formalnie nie zgodne z – chciałabym zwrócić uwagę, że wnioski radnych są formalnie nie zgodne z  
ustawa o finansach publicznych,  ponieważ zgłaszając określony wydatek należy  wskazać skądustawa o finansach publicznych,  ponieważ zgłaszając określony wydatek należy  wskazać skąd  
będą pochodzić środki, czyli tak jak powiedział Przewodniczący trzeba z innego działu zabrać,będą pochodzić środki, czyli tak jak powiedział Przewodniczący trzeba z innego działu zabrać,  
jeżeli nie będzie, że zabrać 40 i dołożyć 40 z innego działu to wniosek jest bez zasadny jeżeli nie będzie, że zabrać 40 i dołożyć 40 z innego działu to wniosek jest bez zasadny 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, proszę Przewodnicząca Rady Osiedlowej  –dziękuję, proszę Przewodnicząca Rady Osiedlowej 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – została wywołana Sparta nie miałam możliwości  Wysoka Rado, Pani – została wywołana Sparta nie miałam możliwości  Wysoka Rado, Pani  
Burmistrz i Pani Przewodnicząca właściwie to dziękuję za udzielenie mi głosu, właściwie jestemBurmistrz i Pani Przewodnicząca właściwie to dziękuję za udzielenie mi głosu, właściwie jestem  
dzisiaj trochę zdenerwowana pozwoliłam sobie napisać żeby się nie pogubić w tych wszystkichdzisiaj trochę zdenerwowana pozwoliłam sobie napisać żeby się nie pogubić w tych wszystkich  
sytuacjach, które miały miejsce i ze Spartą. Nie miałam możliwości  być w komisji  wspólnychsytuacjach, które miały miejsce i ze Spartą. Nie miałam możliwości  być w komisji  wspólnych  
Społeczno – Oświatowej i  Budżetowo – Gospodarczej  a szanowne komisje wysłuchały tylkoSpołeczno – Oświatowej i  Budżetowo – Gospodarczej  a szanowne komisje wysłuchały tylko  
wypowiedzi  bardzo nieobiektywne z resztą  Pana radnego Marcina Szostakiewicza.  Nie jestemwypowiedzi  bardzo nieobiektywne z resztą  Pana radnego Marcina Szostakiewicza.  Nie jestem  
wstanie  zrozumieć,  dlaczego tak drastycznie  komisje  chcą zmniejszyć  kwotę  dotację  na piłkęwstanie  zrozumieć,  dlaczego tak drastycznie  komisje  chcą zmniejszyć  kwotę  dotację  na piłkę  
nożną na rok 2010 będąc radną przez 4 lata, co roku dokładało się Sparcie pieniądze i przeznożną na rok 2010 będąc radną przez 4 lata, co roku dokładało się Sparcie pieniądze i przez  
ostatni czas również chciałabym tylko parę rzeczy przypomnieć radnym, że 20 grudnia 2008 rokuostatni czas również chciałabym tylko parę rzeczy przypomnieć radnym, że 20 grudnia 2008 roku  
na 12 dni przed złożeniem oferty na nowy rok na kwotę 145 tys. wówczas Pan Prezes Marcinna 12 dni przed złożeniem oferty na nowy rok na kwotę 145 tys. wówczas Pan Prezes Marcin  
Szostakiewicz wraz z całym zarządem zrezygnował z działalności w klubie, co właściwie byłoSzostakiewicz wraz z całym zarządem zrezygnował z działalności w klubie, co właściwie było  
działaniem bardzo nie  odpowiedzialnym zostało 12  dni  na  wszystkie  dokumenty.  Pan  radnydziałaniem bardzo nie  odpowiedzialnym zostało 12  dni  na  wszystkie  dokumenty.  Pan  radny  
Szostakiewicz  tłumaczył  swoją  rezygnację  brakiem  współpracy  z  Urzędem  Gminy  a  jak  sięSzostakiewicz  tłumaczył  swoją  rezygnację  brakiem  współpracy  z  Urzędem  Gminy  a  jak  się  
okazało to Pan Marcin Szostakiewicz otrzymał wynagrodzenie,  jako prezes klubu ja notabeneokazało to Pan Marcin Szostakiewicz otrzymał wynagrodzenie,  jako prezes klubu ja notabene  
jestem społecznym prezesem i nie potrafił wyjaśnić nieścisłości w dokumentach oraz błędniejestem społecznym prezesem i nie potrafił wyjaśnić nieścisłości w dokumentach oraz błędnie  
opisywał faktury wszystkie problemy celował na Pana księgowego, któremu notabene klub teżopisywał faktury wszystkie problemy celował na Pana księgowego, któremu notabene klub też  
płacił.  Były Pan Prezes w kontaktach z urzędnikami gminy tylko się wymądrzał i  negował wpłacił.  Były Pan Prezes w kontaktach z urzędnikami gminy tylko się wymądrzał i  negował w  
pracy nie posiadając żadnych argumentów. Nowy zarząd zrobił porządek z dokumentacją jak siępracy nie posiadając żadnych argumentów. Nowy zarząd zrobił porządek z dokumentacją jak się  
okazało nie miał problemów z rozliczeniem pierwszego półrocza, co właściwie proszę zapytaćokazało nie miał problemów z rozliczeniem pierwszego półrocza, co właściwie proszę zapytać  
Panią Skarbnik. Pan Szostakiewicz na posiedzeniu komisji zapomniał powiedzieć, że w 2008 rokuPanią Skarbnik. Pan Szostakiewicz na posiedzeniu komisji zapomniał powiedzieć, że w 2008 roku  
na wynagrodzenia wydano z dotacji około 40 % kwoty i również 40 % kwoty wydano w 2009na wynagrodzenia wydano z dotacji około 40 % kwoty i również 40 % kwoty wydano w 2009  
roku zresztą nie mamy możliwości porównać idealnie, ponieważ jeszcze nie ma sprawozdania rokroku zresztą nie mamy możliwości porównać idealnie, ponieważ jeszcze nie ma sprawozdania rok  
budżetowy jeszcze  się  nie  skończył  do  jutra.  Zapomniał  wspomnieć,  że  w roku  2008  moglibudżetowy jeszcze  się  nie  skończył  do  jutra.  Zapomniał  wspomnieć,  że  w roku  2008  mogli  
zatrudniać,  tzw.  trenerów  amatorów  natomiast  od  roku  2009  zgodnie  z  uchwałą  Polskiegozatrudniać,  tzw.  trenerów  amatorów  natomiast  od  roku  2009  zgodnie  z  uchwałą  Polskiego  
Związku  Piłki  Nożnej  w  klubach  piłkarskich  mogą  być  zatrudnieni  jedynie  instruktorzy  lubZwiązku  Piłki  Nożnej  w  klubach  piłkarskich  mogą  być  zatrudnieni  jedynie  instruktorzy  lub  
trenerzy posiadające licencje Polskiego Związku Piłki Nożnej jest do tego odpowiednia uchwałatrenerzy posiadające licencje Polskiego Związku Piłki Nożnej jest do tego odpowiednia uchwała  
dostępna w Urzędzie Miejskim. Zapomniał również powiedzieć, że w grudniu 2008 roku Pandostępna w Urzędzie Miejskim. Zapomniał również powiedzieć, że w grudniu 2008 roku Pan  
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Marcin Szostakiewicz  wypłacił  wynagrodzenie  osobą zatrudnionym, trenerom i  gospodarzowiMarcin Szostakiewicz  wypłacił  wynagrodzenie  osobą zatrudnionym, trenerom i  gospodarzowi  
również  sobie  w wysokości  950 zł,  ale  zapomniał  odprowadzić  od tego podatek  do Urzędurównież  sobie  w wysokości  950 zł,  ale  zapomniał  odprowadzić  od tego podatek  do Urzędu  
Skarbowego 20 kwietnia 2009 roku otrzymaliśmy upomnienie z Urzędu Skarbowego wzywająceSkarbowego 20 kwietnia 2009 roku otrzymaliśmy upomnienie z Urzędu Skarbowego wzywające  
klub do uregulowania zaległości z odsetkami. Klub oczywiście uregulował zaległości wynosząceklub do uregulowania zaległości z odsetkami. Klub oczywiście uregulował zaległości wynoszące  
około 900 zł oczywiście nie można było tego zrobić z dotacji i trzeba było te pieniądze znaleźćokoło 900 zł oczywiście nie można było tego zrobić z dotacji i trzeba było te pieniądze znaleźć   
notabene na nadzwyczajnym wlanym zebraniu poinformowano wszystkich obecnych, a była tamnotabene na nadzwyczajnym wlanym zebraniu poinformowano wszystkich obecnych, a była tam  
również  Pani  Przewodnicząca  i  Pani  Burmistrz,  że  klub  nie  posiada  żadnych  zaległości  irównież  Pani  Przewodnicząca  i  Pani  Burmistrz,  że  klub  nie  posiada  żadnych  zaległości  i  
zobowiązań wymagalnych na koniec roku jak się okazało ta, czyli ta z Urzędu Skarbowego niezobowiązań wymagalnych na koniec roku jak się okazało ta, czyli ta z Urzędu Skarbowego nie  
była jedna zaległość. Pan Szostakiewicz twierdzi, że za jego kadencji seniorzy lepiej grali i Spartabyła jedna zaległość. Pan Szostakiewicz twierdzi, że za jego kadencji seniorzy lepiej grali i Sparta  
miała lepsze osiągnięcia tak tylko zapomniał wspomnieć, że w grudniu wiedząc, że rezygnuje zmiała lepsze osiągnięcia tak tylko zapomniał wspomnieć, że w grudniu wiedząc, że rezygnuje z  
funkcji  prezesa  klubu  podpisał  transfery  i  zwolnienia  z  klubu  trzech  zawodników  bez  ichfunkcji  prezesa  klubu  podpisał  transfery  i  zwolnienia  z  klubu  trzech  zawodników  bez  ich  
rozliczenia z klubem, którzy byli trzonem drużyny seniorów. Transferował ich bezgotówkowo,rozliczenia z klubem, którzy byli trzonem drużyny seniorów. Transferował ich bezgotówkowo,  
czyli wcześniej ich kupił i za nich zapłacił a oddał za darmo. Notabene w ciągu roku ci zawodnicyczyli wcześniej ich kupił i za nich zapłacił a oddał za darmo. Notabene w ciągu roku ci zawodnicy  
kosztowali  klub to jest  tylko na treningi  i  mecze 9207,  27 dokładnie,  czyli  działał  na szkodękosztowali  klub to jest  tylko na treningi  i  mecze 9207,  27 dokładnie,  czyli  działał  na szkodę  
klubu. W roku 2009 też transfery miały miejsce oczywiście za naszej kadencji jak to się mówi, aleklubu. W roku 2009 też transfery miały miejsce oczywiście za naszej kadencji jak to się mówi, ale  
nie  oddaliśmy  żadnego  zawodnika  za  darmo  albo  była  to  gotówka  albo  sprzęt  sportowynie  oddaliśmy  żadnego  zawodnika  za  darmo  albo  była  to  gotówka  albo  sprzęt  sportowy  
najczęściej w formie piłek. Pan Szostakiewicz chyba zapomniał wspomnieć, że obecnie Sparta granajczęściej w formie piłek. Pan Szostakiewicz chyba zapomniał wspomnieć, że obecnie Sparta gra  
swoimi  zawodnikami  tak  jak  jest  w ofercie  dotacji  na  rzecz  mieszkańców gminy  Węgorzynaswoimi  zawodnikami  tak  jak  jest  w ofercie  dotacji  na  rzecz  mieszkańców gminy  Węgorzyna  
niestety nie było to egzekwowane wcześniej, kiedy większa część seniorów nie była mieszkańcaminiestety nie było to egzekwowane wcześniej, kiedy większa część seniorów nie była mieszkańcami  
naszej gminy obecnie drużyna seniorów jest młodym rozwijającym się zespołem i mam nadzieje,naszej gminy obecnie drużyna seniorów jest młodym rozwijającym się zespołem i mam nadzieje,   
że rokującym nadzieje  na przyszłość.  Natomiast Pan Szostakiewicz zapomniał powiedzieć,  żeże rokującym nadzieje  na przyszłość.  Natomiast Pan Szostakiewicz zapomniał powiedzieć,  że  
obecnie w klubie jest zarejestrowanych 71 zawodników w trzech zespołach jest również grupaobecnie w klubie jest zarejestrowanych 71 zawodników w trzech zespołach jest również grupa  
chętnych uczestników, których niestety wiek nie pozwala na rejestrację, ponieważ są jeszcze zachętnych uczestników, których niestety wiek nie pozwala na rejestrację, ponieważ są jeszcze za  
młodzi zapomniał powiedzieć, że trampkarze obecnie zajmują czwarte miejsce w swojej grupie namłodzi zapomniał powiedzieć, że trampkarze obecnie zajmują czwarte miejsce w swojej grupie na  
dziesięć  drużyn a  do  drugiego  miejsca  brakuje  im tylko  jednego punktu  zespół  jest  obecniedziesięć  drużyn a  do  drugiego  miejsca  brakuje  im tylko  jednego punktu  zespół  jest  obecnie  
bardzo zgrany i dobrze wyszkolony technicznie i taktycznie oraz ułożony społecznie. W rundziebardzo zgrany i dobrze wyszkolony technicznie i taktycznie oraz ułożony społecznie. W rundzie  
wiosenne drużyna będzie walczyć o zwycięstwo w grupie natomiast drużyna juniorów zajmujewiosenne drużyna będzie walczyć o zwycięstwo w grupie natomiast drużyna juniorów zajmuje  
ósme miejsce a nie jak było w 2008 piętnaste. Nie było takiej sytuacji, aby juniorzy nie pojechaliósme miejsce a nie jak było w 2008 piętnaste. Nie było takiej sytuacji, aby juniorzy nie pojechali   
na mecze gdyż nie było składu a tak sytuacje miały miejsce za Pana Prezesa Szostakiewicza. Niena mecze gdyż nie było składu a tak sytuacje miały miejsce za Pana Prezesa Szostakiewicza. Nie  
było również także takiej sytuacji, aby w trakcie meczu wyjazdowego juniorów z niepełnoletnimibyło również także takiej sytuacji, aby w trakcie meczu wyjazdowego juniorów z niepełnoletnimi  
zawodnikami  nie  wracał  trener,  powybijane  szyby  w busie  podczas  meczu  z  Wiegowie.  Panzawodnikami  nie  wracał  trener,  powybijane  szyby  w busie  podczas  meczu  z  Wiegowie.  Pan  
Szostakiewicz  zapomniał  również  wspomnieć,  że  w  roku  2009  Sparta  włączyła  się  wSzostakiewicz  zapomniał  również  wspomnieć,  że  w  roku  2009  Sparta  włączyła  się  w  
ogólnopolską akcję Polska biega oraz zorganizowała amatorską Ligii piłki siatkowej, piłki nożnej,ogólnopolską akcję Polska biega oraz zorganizowała amatorską Ligii piłki siatkowej, piłki nożnej,  
która będzie jeszcze kontynuowana w styczniu. Starając się, jako klub sportowy organizować innyktóra będzie jeszcze kontynuowana w styczniu. Starając się, jako klub sportowy organizować inny  
rodzaj rekreacji sportu dla chętnych osób nie tylko mężczyzn i chłopców. Myślę, że Wysoka Radarodzaj rekreacji sportu dla chętnych osób nie tylko mężczyzn i chłopców. Myślę, że Wysoka Rada  
przemyśli i zdecyduje się nie zabierać pieniędzy na piłkę nożną w gminie Węgorzyno notabeneprzemyśli i zdecyduje się nie zabierać pieniędzy na piłkę nożną w gminie Węgorzyno notabene  
tak jak wcześniej wspomniałam od x lat dokłada się do Sparty i zależy nam na tym, aby byłatak jak wcześniej wspomniałam od x lat dokłada się do Sparty i zależy nam na tym, aby była  
zorganizowana fachowa opieka dzieci i młodzieży, dla których piłka nie jest obojętna. Zarządzorganizowana fachowa opieka dzieci i młodzieży, dla których piłka nie jest obojętna. Zarząd  
również w przyszłym roku 2010 chciałby zorganizować obóz sportowy dla zawodników Sparty,również w przyszłym roku 2010 chciałby zorganizować obóz sportowy dla zawodników Sparty,  
ale bez tych pieniędzy to niestety nie będzie możliwe nadmieniam jeszcze, że bardzo wzrosłyale bez tych pieniędzy to niestety nie będzie możliwe nadmieniam jeszcze, że bardzo wzrosły  
opłaty dla sędziów oraz koszty związane z udziałem drużyny w lidze ZZPN, koszty transportuopłaty dla sędziów oraz koszty związane z udziałem drużyny w lidze ZZPN, koszty transportu  
tez nie zmaleją a zawodników też trzeba odpowiednio wyposażyć w dresy, buty i stroje sportowetez nie zmaleją a zawodników też trzeba odpowiednio wyposażyć w dresy, buty i stroje sportowe  
niestety sponsoring jest coraz mniejszy wiec bez pieniędzy dotacyjnych będzie to nie możliwe. Wniestety sponsoring jest coraz mniejszy wiec bez pieniędzy dotacyjnych będzie to nie możliwe. W  
tym  roku  udało  nam  się  pozyskać  trochę  środków  z  fundacji  rozwoju  kultury  fizycznej  wtym  roku  udało  nam  się  pozyskać  trochę  środków  z  fundacji  rozwoju  kultury  fizycznej  w  
wysokości  3.000  zł.  W 2010  roku mamy nadzieję  również  pozyskiwać  środki  na  sport  pozawysokości  3.000  zł.  W 2010  roku mamy nadzieję  również  pozyskiwać  środki  na  sport  poza  
budżetem gminy, ale sami się dopiero uczymy wcześniej Sparta nigdy nie próbowała my w tymbudżetem gminy, ale sami się dopiero uczymy wcześniej Sparta nigdy nie próbowała my w tym  
roku pozyskaliśmy,  chociaż troszkę.  Uważam, że LKS Sparta mimo wszystko promuje gminęroku pozyskaliśmy,  chociaż troszkę.  Uważam, że LKS Sparta mimo wszystko promuje gminę  
Węgorzyno, bo jeździmy naprawdę na odległe miejscowości chciałabym tylko bardzo prosić oWęgorzyno, bo jeździmy naprawdę na odległe miejscowości chciałabym tylko bardzo prosić o  
rozwagę nie chodzi nam o zwiększenie tej dotacji tylko o pozostawienie tej kwoty i dziwi mnierozwagę nie chodzi nam o zwiększenie tej dotacji tylko o pozostawienie tej kwoty i dziwi mnie  
fakt, że po prostu w tamtym roku zarząd rzucił wszystko wiedząc, że jest 145 tys. dotacji, bofakt, że po prostu w tamtym roku zarząd rzucił wszystko wiedząc, że jest 145 tys. dotacji, bo  
jeszcze nie było budżetu zostało 130 i my sobie poradziliśmy i ze 130 naprawdę sobie poradzimyjeszcze nie było budżetu zostało 130 i my sobie poradziliśmy i ze 130 naprawdę sobie poradzimy  
a jeżeli będzie zmniejszone to na pewno nie będzie możliwości ochrony na mecze gdzie jedena jeżeli będzie zmniejszone to na pewno nie będzie możliwości ochrony na mecze gdzie jeden  
mecz kosztuje 854 zł ochrona, sędziowie prawie 900 zł. Ochrona musi być, bo mamy za dużymecz kosztuje 854 zł ochrona, sędziowie prawie 900 zł. Ochrona musi być, bo mamy za duży  
stadion liczy  się  miejsce  a  mamy ponad 1000 miejsc,  musi  być impreza masowa niestety  niestadion liczy  się  miejsce  a  mamy ponad 1000 miejsc,  musi  być impreza masowa niestety  nie  
będziemy  teraz  rozbierać  trybun,  to  prawo  obliguje  nie  ważne  czy  przyjdzie  pięć  osób  czybędziemy  teraz  rozbierać  trybun,  to  prawo  obliguje  nie  ważne  czy  przyjdzie  pięć  osób  czy  
przyjdzie trzydzieści przyjdzie trzydzieści 
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Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój, czy to już wszystko? –proszę o spokój, czy to już wszystko?

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – tak wszystko i dziękuję bardzo mam nadzieję, że  – tak wszystko i dziękuję bardzo mam nadzieję, że 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –powiem tylko tyle, że mi się nie podobało, bo jeżeli chciała –powiem tylko tyle, że mi się nie podobało, bo jeżeli chciała  
się Pani zwracać do wszystkich radnych to trzeba do wszystkich a nie tylko do jednego się Pani zwracać do wszystkich radnych to trzeba do wszystkich a nie tylko do jednego 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – ale ja zostałam wywołana na komisji – ale ja zostałam wywołana na komisji

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –to,  dlaczego  do  jednego  może  reszta  wyjdzie.  Radny –to,  dlaczego  do  jednego  może  reszta  wyjdzie.  Radny  
Szostakiewicz proszęSzostakiewicz proszę

Radny SzostakiewiczRadny Szostakiewicz – dziękuję bardzo, fajne naprawdę było to pismo, co Pani prezes Sparty – dziękuję bardzo, fajne naprawdę było to pismo, co Pani prezes Sparty  
przedstawiła, ale było tutaj wiele przekłamań i odebrałem to osobiście takprzedstawiła, ale było tutaj wiele przekłamań i odebrałem to osobiście tak

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak –proszę powiedzieć, w które, bo uważam, że tu jest 100% prawdy –proszę powiedzieć, w które, bo uważam, że tu jest 100% prawdy

Radny SzostakiewiczRadny Szostakiewicz –nie, nie jest  –nie, nie jest 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – to na walnę proszę przyjść – to na walnę proszę przyjść

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój radny ma głos –proszę o spokój radny ma głos

Radny SzostakiewiczRadny Szostakiewicz – jeżeli było to pismo odczytane na sesji to również mam prawo się na – jeżeli było to pismo odczytane na sesji to również mam prawo się na  
sesji do tego ustosunkować. Nie wiem pisze Pani o wspaniałej atmosferze ja nie wiem czy jestsesji do tego ustosunkować. Nie wiem pisze Pani o wspaniałej atmosferze ja nie wiem czy jest  
taka wspaniała atmosfera skoro zawodnicy ze Spart przychodzą do mnie było już ich trzech i siętaka wspaniała atmosfera skoro zawodnicy ze Spart przychodzą do mnie było już ich trzech i się   
żalą zarówno na zarząd jak i na trenerów, że zajęcia nie są prowadzone lub są prowadzone wżalą zarówno na zarząd jak i na trenerów, że zajęcia nie są prowadzone lub są prowadzone w  
sposób niegodziwy mówię tu o relacjach personalnych ci ludzie chcą grać w innych klubach niesposób niegodziwy mówię tu o relacjach personalnych ci ludzie chcą grać w innych klubach nie  
wiem słyszałem zarzut finansowy jakieś 950 zł a z tego, co pamiętam to miałem tam chyba wwiem słyszałem zarzut finansowy jakieś 950 zł a z tego, co pamiętam to miałem tam chyba w  
wynagrodzeniu umowy o dzieło w 2008 roku za trzy miesiące, ponieważ tutaj zasięgałem opiniiwynagrodzeniu umowy o dzieło w 2008 roku za trzy miesiące, ponieważ tutaj zasięgałem opinii  
Pana radcy prawnego  Pana radcy prawnego  

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój Pani nikt nie przerywał proszę radny mówi –proszę o spokój Pani nikt nie przerywał proszę radny mówi

Radny  SzostakiewiczRadny  Szostakiewicz –  miałem  wstrzymane  wynagrodzenie  z  klubu  Sparta  do  póki  nie –  miałem  wstrzymane  wynagrodzenie  z  klubu  Sparta  do  póki  nie  
zasięgnąłem opinii radcy prawnego to jest ta sprawa. Mówi Pani też, że jest rzekomo nie wiemzasięgnąłem opinii radcy prawnego to jest ta sprawa. Mówi Pani też, że jest rzekomo nie wiem  
tutaj niegospodarny proszę Panią ja miałem umowę z księgowym, który podpisał zeszły zarządtutaj niegospodarny proszę Panią ja miałem umowę z księgowym, który podpisał zeszły zarząd  
Pan księgowy przez trzy lata, bo dwóch tygodni brakło do trzech lat żeby tutaj ta kadencja sięPan księgowy przez trzy lata, bo dwóch tygodni brakło do trzech lat żeby tutaj ta kadencja się   
skończyła  on  był  odpowiedzialny  za  przelewanie  przelewów  ja  jego  nie  nadzorowałemskończyła  on  był  odpowiedzialny  za  przelewanie  przelewów  ja  jego  nie  nadzorowałem  
praktycznie przez trzy lata on miał obowiązek wypisywania różnych umów, rachunków, robieniapraktycznie przez trzy lata on miał obowiązek wypisywania różnych umów, rachunków, robienia  
bilansów, sprawozdań, dlatego uważam, że zarzut pod moim adresem jest nie taki. Mówi Pani, żebilansów, sprawozdań, dlatego uważam, że zarzut pod moim adresem jest nie taki. Mówi Pani, że  
jest ochrona a gdzie była ochrona w drugim półroczu jest ochrona a gdzie była ochrona w drugim półroczu 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak –nie było już pieniędzy  –nie było już pieniędzy 

Radny SzostakiewiczRadny Szostakiewicz – nie było pieniędzy? Przecież mieliście 12 tys. więcej ja miałem 12 tys. – nie było pieniędzy? Przecież mieliście 12 tys. więcej ja miałem 12 tys.  
mniej i widzę, że tutaj jest aneks robiony na 5600. Czy mieszkańcy wiedzą ile zarabiają trenerzy wmniej i widzę, że tutaj jest aneks robiony na 5600. Czy mieszkańcy wiedzą ile zarabiają trenerzy w  
Sparcie nie wiedzą to powiemy, że 2000 zł  Sparcie nie wiedzą to powiemy, że 2000 zł  

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – ale dokładnie tyle samo – ale dokładnie tyle samo

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ale ja proszę o spokój jeszcze raz powtarzam Pani nikt nie – ale ja proszę o spokój jeszcze raz powtarzam Pani nikt nie  
przerywał teraz przy głosie jest radny przerywał teraz przy głosie jest radny 
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Radny SzostakiewiczRadny Szostakiewicz –jest uchwała PZPN ależ nie ma nic takiego o licencjach jak najbardziej, –jest uchwała PZPN ależ nie ma nic takiego o licencjach jak najbardziej,  
ale uchwała nie mówi, że tyle trener ma zarabiać a tak właśnie mówi Pani Burmistrzale uchwała nie mówi, że tyle trener ma zarabiać a tak właśnie mówi Pani Burmistrz

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak –musi mieć licencję  –musi mieć licencję 

Radny SzostakiewiczRadny Szostakiewicz –tak to się zgadza –tak to się zgadza

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –Pani  Prezes  ja  bardzo proszę  o  spokój,  bo  będę  kazała –Pani  Prezes  ja  bardzo proszę  o  spokój,  bo  będę  kazała  
opuścić salęopuścić salę

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak –to opuszczę –to opuszczę

Radny SzostakiewiczRadny Szostakiewicz – mówi Pani o zawodnikach z gminy przypominam, że to zadanie nazywa – mówi Pani o zawodnikach z gminy przypominam, że to zadanie nazywa  
się na rzecz mieszkańców gminy a więc, dla kogo realizujemy dane zadanie się na rzecz mieszkańców gminy a więc, dla kogo realizujemy dane zadanie 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – ale my realizujemy dla mieszkańców – ale my realizujemy dla mieszkańców

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –ja proszę o spokój  –ja proszę o spokój 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak –do mnie się zwraca to ja odpowiadam grzecznie –do mnie się zwraca to ja odpowiadam grzecznie

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –Pani  też  retoryczne  pytania  zadawała  i  nikt  Pani  nie –Pani  też  retoryczne  pytania  zadawała  i  nikt  Pani  nie  
przerywał naprawdę ostatni raz proszę o spokój przerywał naprawdę ostatni raz proszę o spokój 

Radny SzostakiewiczRadny Szostakiewicz – jeżeli zadanie nazywa się wspieranie piłki nożnej na rzecz mieszkańców – jeżeli zadanie nazywa się wspieranie piłki nożnej na rzecz mieszkańców  
Węgorzyna to w tym zadaniu jest mowa dla kogo my to robimy nie robimy to dla naszego ogółuWęgorzyna to w tym zadaniu jest mowa dla kogo my to robimy nie robimy to dla naszego ogółu  
społeczeństwa a to czy to będzie grać 10 z Pogoni a trzech z Węgorzyna to ma już mniejszespołeczeństwa a to czy to będzie grać 10 z Pogoni a trzech z Węgorzyna to ma już mniejsze  
znaczenie. Tak jak Pani Burmistrz mówi nie było żadnych zawodowców ze Szczecina praktycznieznaczenie. Tak jak Pani Burmistrz mówi nie było żadnych zawodowców ze Szczecina praktycznie  
zawodnicy z powiatu i z Ińska i dwóch ze Stargardu a teraz też nie graliście tylko zawodnikami zzawodnicy z powiatu i z Ińska i dwóch ze Stargardu a teraz też nie graliście tylko zawodnikami z  
naszej gminy stał w bramce Grzesiek Ciołek to nie jest zawodnik z gminy jeden, bo jeden, ale był,naszej gminy stał w bramce Grzesiek Ciołek to nie jest zawodnik z gminy jeden, bo jeden, ale był,  
dlatego to jest  kolejny  zarzut.  Zarzuty są skierowane praktycznie  pod adresem mojej  osoby idlatego to jest  kolejny  zarzut.  Zarzuty są skierowane praktycznie  pod adresem mojej  osoby i  
uważam, że są nie prawdziweuważam, że są nie prawdziwe

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Rady Mielcarek proszę –Rady Mielcarek proszę

Radny MielcarekRadny Mielcarek –  ja  nie  mogę się  zgodzić  z  Panią  Burmistrz,  bo  Pani  mówi,  że  nie  jest –  ja  nie  mogę się  zgodzić  z  Panią  Burmistrz,  bo  Pani  mówi,  że  nie  jest   
wniosek formalny, ponieważ nie wskazałem niestety ja tutaj nie mam pretensji szanowni radni wywniosek formalny, ponieważ nie wskazałem niestety ja tutaj nie mam pretensji szanowni radni wy  
jesteście  członkami komisji  i  wy nie  dopuściliście  mnie  Kłosińskiego  i  nie  jestem członkiemjesteście  członkami komisji  i  wy nie  dopuściliście  mnie  Kłosińskiego  i  nie  jestem członkiem  
komisji  i  wy ustalacie budżet i wy odpowiadacie za to ja zgłaszam wniosek a wy róbcie terazkomisji  i  wy ustalacie budżet i wy odpowiadacie za to ja zgłaszam wniosek a wy róbcie teraz  
przerwę i idźcie do pokoju zwierzeń i ustalcie skąd bierzemy i dajemy na straż i na Spartę proste iprzerwę i idźcie do pokoju zwierzeń i ustalcie skąd bierzemy i dajemy na straż i na Spartę proste i  
dziękujędziękuję

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –radni ustalają  i  podejmują budżet wszyscy radni  15 osób –radni ustalają  i  podejmują budżet wszyscy radni  15 osób  
głosuje nad budżetem, proszę radny Mazurogłosuje nad budżetem, proszę radny Mazuro

Radny MazuroRadny Mazuro – muszę powiedzieć, że wnioski Komisji Budżetowo – Gospodarczej nie zawsze – muszę powiedzieć, że wnioski Komisji Budżetowo – Gospodarczej nie zawsze  
są  ujęte  w  autopoprawce  przez  Panią  Burmistrz,  bo  na  wnioski  postawione  przez  komisjęsą  ujęte  w  autopoprawce  przez  Panią  Burmistrz,  bo  na  wnioski  postawione  przez  komisję  
budżetową musi wyrazić zgodę Pani Burmistrz i ująć to w autopoprawce i jeżeli wnioski nie sąbudżetową musi wyrazić zgodę Pani Burmistrz i ująć to w autopoprawce i jeżeli wnioski nie są  
ujęte to one chyba nie mogą wejść do budżetu ujęte to one chyba nie mogą wejść do budżetu 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radny Kaliciński chciała zabrać głos bardzo proszę – dziękuję, radny Kaliciński chciała zabrać głos bardzo proszę  

Radny KalicińskiRadny Kaliciński – tak jak popieram straż pożarną tak i popieram Spartę, ponieważ nie jesteśmy – tak jak popieram straż pożarną tak i popieram Spartę, ponieważ nie jesteśmy  
w komisjach dostajemy papierek na sesji i bez przygotowania mam się teraz połapać zostawić dlaw komisjach dostajemy papierek na sesji i bez przygotowania mam się teraz połapać zostawić dla   
Sparty i zostawić dla straży chcieliście być w komisjach to teraz proszę bardzo pracujcie Sparty i zostawić dla straży chcieliście być w komisjach to teraz proszę bardzo pracujcie 

Strona 11 z 24



Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – Wiceprzewodniczący Rady proszę – Wiceprzewodniczący Rady proszę

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  SzymkoWiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Szymko –  Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza –  Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  
zostawia dla straży i zostawia dla Sparty, chociaż troszkę mniej, dlatego, że wszedł nam Orlik izostawia dla straży i zostawia dla Sparty, chociaż troszkę mniej, dlatego, że wszedł nam Orlik i   
niestety 90 tys. przecież to idzie, na co obiekt gminny idzie przecież na młodzież dla dorosłychniestety 90 tys. przecież to idzie, na co obiekt gminny idzie przecież na młodzież dla dorosłych  
dla tych wszystkich, którzy chcą z tego obiektu korzystać a doszły nas słuchy takie, że w Sparciedla tych wszystkich, którzy chcą z tego obiektu korzystać a doszły nas słuchy takie, że w Sparcie  
nie kupiono sprzętu, że brakuje odzieży tej sportowej, że nie ma wyników przecież Sparta o małynie kupiono sprzętu, że brakuje odzieży tej sportowej, że nie ma wyników przecież Sparta o mały  
włos by nie spadła mówię o seniorach włos by nie spadła mówię o seniorach 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – ale to nie tylko seniorzy są w Sparcie ludzie  – ale to nie tylko seniorzy są w Sparcie ludzie 

Radny MielcarekRadny Mielcarek – Panie Szymko Pan nie wiesz o czy Pan mówisz – Panie Szymko Pan nie wiesz o czy Pan mówisz

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – proszę o spokój  – proszę o spokój 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. SzymkoWiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko – jeżeli Panie radny wesprzeć finansowo to – jeżeli Panie radny wesprzeć finansowo to  
przecież można taką instytucję jaką jest Sparta przekazać środki z własnej kieszeni przecież to jestprzecież można taką instytucję jaką jest Sparta przekazać środki z własnej kieszeni przecież to jest  
dla  naszej  gminy  to  nie  jest  zawodowy  klub.  Ja  raz  byłem  na  meczu  chyba  wtedy  byłydla  naszej  gminy  to  nie  jest  zawodowy  klub.  Ja  raz  byłem  na  meczu  chyba  wtedy  były  
sprzedawane bilety za 2 zł ile Pani prezes wpłynęło do Sparty, ale konkretnie kwotę?sprzedawane bilety za 2 zł ile Pani prezes wpłynęło do Sparty, ale konkretnie kwotę?

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – jest rozliczone, ale nie mam tego przy sobie  – jest rozliczone, ale nie mam tego przy sobie 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. SzymkoWiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko –dowiedziałem się, że na mecze przychodzi –dowiedziałem się, że na mecze przychodzi  
15 czy 20 kibiców. Radny Kołodyński,  od kiedy jest radnym zawsze o straż walczył i zawsze15 czy 20 kibiców. Radny Kołodyński,  od kiedy jest radnym zawsze o straż walczył i zawsze  
dawaliśmy na tyle na ile  naszą gminę było stać są dowody samochód w Sielsku samochód wdawaliśmy na tyle na ile  naszą gminę było stać są dowody samochód w Sielsku samochód w  
Runowie nie będę się chwalił remizą w Zwierzynku, co roku nic nie zabieramy a Pan komendantRunowie nie będę się chwalił remizą w Zwierzynku, co roku nic nie zabieramy a Pan komendant  
Paluch wyraźnie powiedział, że jeżeli kupimy za 110 i będzie dobry i będziemy się cieszyć, alePaluch wyraźnie powiedział, że jeżeli kupimy za 110 i będzie dobry i będziemy się cieszyć, ale   
jeżeli zabraknie to było zapewnienie, że damy szkoda tylko, że tylko tych strażaków jest mało jeżeli zabraknie to było zapewnienie, że damy szkoda tylko, że tylko tych strażaków jest mało 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję radna Kamińska proszę –dziękuję radna Kamińska proszę

Radna KamińskaRadna Kamińska – powiem tak każdy dba o swoje ma Pan rację mówimy o sporcie w gminie a – powiem tak każdy dba o swoje ma Pan rację mówimy o sporcie w gminie a   
Sparta to jeden wielki sport żebyśmy byli świadomi i powstał Orlik, który kosztował gminę ponadSparta to jeden wielki sport żebyśmy byli świadomi i powstał Orlik, który kosztował gminę ponad  
400 tys. i żeśmy ze swoich dołożyli żeby Orlik zaistniał i jest stworzony dla sportowców, czyli dla400 tys. i żeśmy ze swoich dołożyli żeby Orlik zaistniał i jest stworzony dla sportowców, czyli dla   
ludzi, którzy chcą uprawiać sport. Uważaliśmy, że jeżeli tyle pieniędzy poszło, więc pewne rzeczyludzi, którzy chcą uprawiać sport. Uważaliśmy, że jeżeli tyle pieniędzy poszło, więc pewne rzeczy  
trzeba podzielić tutaj padły zarzuty pod adresem Szostakiewicz ja się z nimi nie zgadzam i broniętrzeba podzielić tutaj padły zarzuty pod adresem Szostakiewicz ja się z nimi nie zgadzam i bronię  
chłopaka, dlatego uważam, iż to, co mówił na komisji i widocznie źle było przekazane od nas, alechłopaka, dlatego uważam, iż to, co mówił na komisji i widocznie źle było przekazane od nas, ale   
pod moim adresem też były teksty źle przekazane, więc to nie pierwsza nowość, że z komisji siępod moim adresem też były teksty źle przekazane, więc to nie pierwsza nowość, że z komisji się  
coś przedostaje,  ale uważam, że Sparta i  tak dostała dużo na sport,  że czas powiedzieć  dośćcoś przedostaje,  ale uważam, że Sparta i  tak dostała dużo na sport,  że czas powiedzieć  dość  
wioski nie mają nic proszę mi powiedzieć ile mają wioski? Wioski muszą z sołeckich pieniędzywioski nie mają nic proszę mi powiedzieć ile mają wioski? Wioski muszą z sołeckich pieniędzy  
dołożyć ja teraz mówię o całości i część obowiązków przejął Orlik i dobrze i dlatego te pieniądzedołożyć ja teraz mówię o całości i część obowiązków przejął Orlik i dobrze i dlatego te pieniądze  
stąd przeszły na Orlik. Chciałabym powiedzieć tylko jedno to, co powiedziałam na komisji, jakastąd przeszły na Orlik. Chciałabym powiedzieć tylko jedno to, co powiedziałam na komisji, jaka  
praca taka płaca skoro na 15 meczów 13 przegranychpraca taka płaca skoro na 15 meczów 13 przegranych

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – ale to seniorzy ciągle tylko mówimy o starych ludziach  – ale to seniorzy ciągle tylko mówimy o starych ludziach 

Radna KamińskaRadna Kamińska – ale na boisku jest Pani od sportu Pani animator, która również na Orliku – ale na boisku jest Pani od sportu Pani animator, która również na Orliku  
będzie zajmowała się sportem będzie zajmowała się sportem 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – Pani Kamińska nie rozumie żeby istniała Sparta muszą być trzy zespoły  – Pani Kamińska nie rozumie żeby istniała Sparta muszą być trzy zespoły 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój –proszę o spokój
Radna KamińskaRadna Kamińska – jeżeli ja rozumiem bardzo dobrze i teraz powiem tak ja byłam za jeszcze – jeżeli ja rozumiem bardzo dobrze i teraz powiem tak ja byłam za jeszcze  
niższą dotacja dla Sparty niższą dotacja dla Sparty 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – bo jest Stasiak Joanna – bo jest Stasiak Joanna
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Radna KamińskaRadna Kamińska –tak dokładnie –tak dokładnie

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ja ogłaszam 15 minut przerwy a po przerwie wrócimy do – ja ogłaszam 15 minut przerwy a po przerwie wrócimy do  
tematu i głos będzie miała radna Kamińska tematu i głos będzie miała radna Kamińska 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – prawomocność jest przy głosie jest nadal radna Kamińska – prawomocność jest przy głosie jest nadal radna Kamińska

Radna KamińskaRadna Kamińska – powiem tak analizując to, co było na komisji byłam za tym, aby jeszcze – powiem tak analizując to, co było na komisji byłam za tym, aby jeszcze  
więcej zabrać a byłam do kwoty 78 tys., dlatego była kwota 78 tys. w budżecie Sparty i z tegowięcej zabrać a byłam do kwoty 78 tys., dlatego była kwota 78 tys. w budżecie Sparty i z tego  
budżetu Sparta potrafiła działać dalej a te pieniądze starczyły na awans i na ochronę i na dzieńbudżetu Sparta potrafiła działać dalej a te pieniądze starczyły na awans i na ochronę i na dzień  
dzisiejszy dla Sparty było 130 tys. i Sparcie zabrakło na ochronę i na coś tam jeszcze, dlatego jadzisiejszy dla Sparty było 130 tys. i Sparcie zabrakło na ochronę i na coś tam jeszcze, dlatego ja  
uważam  takie  jest  moje  zdanie  i  popieram  tutaj  mojego  kolegę,  że  pieniądze,  które  żeśmyuważam  takie  jest  moje  zdanie  i  popieram  tutaj  mojego  kolegę,  że  pieniądze,  które  żeśmy  
zatrzymali dla Sparty dla Sparty konkretnie są wystarczające na pokrycie normalnych kosztów. Wzatrzymali dla Sparty dla Sparty konkretnie są wystarczające na pokrycie normalnych kosztów. W  
Sparcie to, co się dzieje na dzień dzisiejszy to się raczej tli ku dołowi a nie ku górze, więc jeżeliSparcie to, co się dzieje na dzień dzisiejszy to się raczej tli ku dołowi a nie ku górze, więc jeżeli  
będą wyniki to w każdej chwili się dotację zwiększa albo się robi coś i jaka praca taka płaca sąbędą wyniki to w każdej chwili się dotację zwiększa albo się robi coś i jaka praca taka płaca są  
wyniki,  jakie są potrzeby są utrzymane uważam, że wyliczone jest dobrze nikomu niczego niewyniki,  jakie są potrzeby są utrzymane uważam, że wyliczone jest dobrze nikomu niczego nie  
braknie tutaj mówi się o wyjazdach, ale nie mówi się, że cztery mecze odpadły, bo coś tam było abraknie tutaj mówi się o wyjazdach, ale nie mówi się, że cztery mecze odpadły, bo coś tam było a  
Marcin się na tym bardziej zna jest mniej meczów jest mniej opłat. Chcę tylko powiedzieć takMarcin się na tym bardziej zna jest mniej meczów jest mniej opłat. Chcę tylko powiedzieć tak  
Państwo stawiacie tutaj na fachowców i bardzo dobrze, że są fachowcy tylko czy to znaczy, żePaństwo stawiacie tutaj na fachowców i bardzo dobrze, że są fachowcy tylko czy to znaczy, że   
Gwóźdź i Nowacki to byli partacze, nie też byli dobrzy i proszę nie mówić, że muszą być tylkoGwóźdź i Nowacki to byli partacze, nie też byli dobrzy i proszę nie mówić, że muszą być tylko  
fachowcy ja się na tym nie znam i słucham fachowcówfachowcy ja się na tym nie znam i słucham fachowców

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – widać – widać

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – przywołuję Panią do porządku po raz kolejny  – przywołuję Panią do porządku po raz kolejny 

Radna KamińskaRadna Kamińska – teraz okazuje się, że Państwo ważycie bardzo Spartę i na Sali jest 5 osób, – teraz okazuje się, że Państwo ważycie bardzo Spartę i na Sali jest 5 osób,   
które popiera Spartę tak oficjalnie i pozostali są tylko sołtysi przepraszam bardzo nie ma wody wktóre popiera Spartę tak oficjalnie i pozostali są tylko sołtysi przepraszam bardzo nie ma wody w  
jednej czy w drugiej wsi nie ma tego ujętego w budżecie czy sołtysi teraz mają przyprowadzić całejednej czy w drugiej wsi nie ma tego ujętego w budżecie czy sołtysi teraz mają przyprowadzić całe  
wioski i tez stanąć murem i powiedzieć, że nie wyjdziemy dopóki. Budżet jest, jaki jest i z tegowioski i tez stanąć murem i powiedzieć, że nie wyjdziemy dopóki. Budżet jest, jaki jest i z tego  
budżetu trzeba pewne rzeczy zrobić ja uważam, że jeżeli dogadujemy się a taką mam i tak mi siębudżetu trzeba pewne rzeczy zrobić ja uważam, że jeżeli dogadujemy się a taką mam i tak mi się  
przynajmniej wydaje to, jeżeli było 78 i Sparta potrafiła awansować to 90 powinno wystarczyć toprzynajmniej wydaje to, jeżeli było 78 i Sparta potrafiła awansować to 90 powinno wystarczyć to  
jest moje patrzenie,  jako patrzeć na budżet w całości.  Teraz druga sprawa, jeśli  chodzi o tenjest moje patrzenie,  jako patrzeć na budżet w całości.  Teraz druga sprawa, jeśli  chodzi o ten  
samochód to takiej  jest  stanowisko myślę,  że jeśli  chodzi  o straż pożarna i  ten temat nie,  żesamochód to takiej  jest  stanowisko myślę,  że jeśli  chodzi  o straż pożarna i  ten temat nie,  że  
zamknąć to nie o to chodzi, ale jeżeli strażacy znajdą sobie samochód i jeżeli będzie on kwotowozamknąć to nie o to chodzi, ale jeżeli strażacy znajdą sobie samochód i jeżeli będzie on kwotowo  
trochę wyższy to po prostu czekajmy z tymi pieniędzmi na nadwyższkę i jeżeli będzie jakaś kwotatrochę wyższy to po prostu czekajmy z tymi pieniędzmi na nadwyższkę i jeżeli będzie jakaś kwota   
to  wtedy  rozmawiamy  o  konkretnej  kwocie  na  dzień  dzisiejszy  byłaby  za  tym,  aby  te  170to  wtedy  rozmawiamy  o  konkretnej  kwocie  na  dzień  dzisiejszy  byłaby  za  tym,  aby  te  170  
utrzymać  i  czekać  na  podziała  nadwyższki  a  jeżeli  chodzi  o  Spartę  tak  jak  mówiłam  jestutrzymać  i  czekać  na  podziała  nadwyższki  a  jeżeli  chodzi  o  Spartę  tak  jak  mówiłam  jest   
zabezpieczona i powstał Orlik i tez przejmuje część zadań sportowych i to w takim układzie i tozabezpieczona i powstał Orlik i tez przejmuje część zadań sportowych i to w takim układzie i to  
jest  nie  porządku,  bo tam też są  sportowcy i  trzeba  utrzymać jeden i  drugi  obiekt.  Ostatniejest  nie  porządku,  bo tam też są  sportowcy i  trzeba  utrzymać jeden i  drugi  obiekt.  Ostatnie  
doniesienia mówią, że kibiców w Sparcie jest coraz mniej, więc to chyba nie jest sport, który dajedoniesienia mówią, że kibiców w Sparcie jest coraz mniej, więc to chyba nie jest sport, który daje   
rozrywkę dla całej gminy a jeżeli promocja to chyba nie jest na tyle przegranych meczy rozrywkę dla całej gminy a jeżeli promocja to chyba nie jest na tyle przegranych meczy 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję ja mam pytanie do Pani Skarbnik na stronie 22 w – dziękuję ja mam pytanie do Pani Skarbnik na stronie 22 w  
książeczce budżetu na 2010 jest tabel są to dotacje celowe udzielone z budżetu gminy proszę namksiążeczce budżetu na 2010 jest tabel są to dotacje celowe udzielone z budżetu gminy proszę nam  
po kolei powiedzieć, na co są te kwoty ja wiem, że to konkurs, ale my wiem, że to pieniądze zpo kolei powiedzieć, na co są te kwoty ja wiem, że to konkurs, ale my wiem, że to pieniądze z  
naszego budżetu i z naszej gminy będą się o nie ubiegać naszego budżetu i z naszej gminy będą się o nie ubiegać 

Pani Skarbnik –Pani Skarbnik – powiem tak w tym załączniku nr 10 są dotacje z zakresu konkursu nie mogę w powiem tak w tym załączniku nr 10 są dotacje z zakresu konkursu nie mogę w  
tej  chwili  na sesji  powiedzieć,  że to jest  pod Spartę  na przykład są to zadania wypisane i  wtej  chwili  na sesji  powiedzieć,  że to jest  pod Spartę  na przykład są to zadania wypisane i  w  
pierwszym dziale pierwszym dziale 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –to może niech Pani powiem, kto w tym roku z tej dotacji –to może niech Pani powiem, kto w tym roku z tej dotacji  
korzystał, bo prawdopodobnie te same osoby będą w przyszłym rokukorzystał, bo prawdopodobnie te same osoby będą w przyszłym roku
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Pani SkarbniPani Skarbnik – Towarzystwo Przyjaciół Dzieci a drugie to jest CIS, 6 tys. to jest Kantylena,k – Towarzystwo Przyjaciół Dzieci a drugie to jest CIS, 6 tys. to jest Kantylena,   
1000 zł to jest po raz pierwszy stowarzyszenie to jest wniosek złożony przez Panią Stasiak, 1301000 zł to jest po raz pierwszy stowarzyszenie to jest wniosek złożony przez Panią Stasiak, 130  
tys. to jest Sparta, 7 tys. to jest Trójka Węgorzyno, 14 tys. to jest dofinansowanie do pływaniatys. to jest Sparta, 7 tys. to jest Trójka Węgorzyno, 14 tys. to jest dofinansowanie do pływania  
gdzie gmina będzie to dofinansowywać a wykonywać będzie Trójkagdzie gmina będzie to dofinansowywać a wykonywać będzie Trójka

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – czyli łącznie 195.400 w tym 152 tys. pod różnymi funkcjami – czyli łącznie 195.400 w tym 152 tys. pod różnymi funkcjami  
Państwo Stasiak otrzymają tak to jest prawie 80%Państwo Stasiak otrzymają tak to jest prawie 80%

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – jakie Państwo Stasiak przepraszam bardzo, zostałam obrażona – jakie Państwo Stasiak przepraszam bardzo, zostałam obrażona

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ja proszę o spokój  – ja proszę o spokój 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – ale proszę mi dać głos proszę Pani  – ale proszę mi dać głos proszę Pani 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – proszę się uspokoić, przywołuję Panią do porządku  – proszę się uspokoić, przywołuję Panią do porządku 

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak –po prostu chamstwo, jak Państwo Stasiak a dlaczego Pani nie założyła –po prostu chamstwo, jak Państwo Stasiak a dlaczego Pani nie założyła  
żadnego Stowarzyszeniażadnego Stowarzyszenia

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  po  uprzednim  ostrzeżeniu  Przewodniczący  Rady  może –  po  uprzednim  ostrzeżeniu  Przewodniczący  Rady  może  
nakazać  opuszczenie  Sali  tym  osobą  z  publiczności,  którym  swoim  zachowaniem  lubnakazać  opuszczenie  Sali  tym  osobą  z  publiczności,  którym  swoim  zachowaniem  lub  
wystąpieniem  zakłócają  porządek  obrad,  nad  którym  ja  funkcjonuję  ja  bardzo  proszę  owystąpieniem  zakłócają  porządek  obrad,  nad  którym  ja  funkcjonuję  ja  bardzo  proszę  o  
opuszczenie Saliopuszczenie Sali

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – przepraszam – przepraszam

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – to proszę się uspokoić – to proszę się uspokoić

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – proszę nie wywoływać mojego nazwiska – proszę nie wywoływać mojego nazwiska

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  powiedziałam pod  różnymi  funkcjami,  radny  Mielcarek –  powiedziałam pod  różnymi  funkcjami,  radny  Mielcarek  
proszęproszę

Pan Andrzej StasiakPan Andrzej Stasiak – przewodnicząca tak jak i prezes ja też jestem prezesem i proszę mnie tak – przewodnicząca tak jak i prezes ja też jestem prezesem i proszę mnie tak  
tytułować i ja też do Pani Przewodniczącej będę się zwracał Pani Przewodniczącatytułować i ja też do Pani Przewodniczącej będę się zwracał Pani Przewodnicząca

Rady MielcarekRady Mielcarek – Pani myli pojęcia to nie Państwo Stasiak ogólnie Sparta – Pani myli pojęcia to nie Państwo Stasiak ogólnie Sparta

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – proszę nie mówić Państwa Stasiak, bo słyszał Pan – proszę nie mówić Państwa Stasiak, bo słyszał Pan

Rady MielcarekRady Mielcarek – ale ja bronię budżet Sparty w styczniu będzie walne i może Pani przyjść i – ale ja bronię budżet Sparty w styczniu będzie walne i może Pani przyjść i  
może Pani będzie prezesem mówi Pani Kamińska, że wioski nic nie maja a w Dobrej jest takmoże Pani będzie prezesem mówi Pani Kamińska, że wioski nic nie maja a w Dobrej jest tak  
budżet 200 tys. jeżdżą po wioskach dwa busy i zbierają ludzi to świetna sprawa czemu tak wbudżet 200 tys. jeżdżą po wioskach dwa busy i zbierają ludzi to świetna sprawa czemu tak w  
Węgorzynie  nie  ma  a  później  Pani  się  czepia,  że  na  wioskach  nie  trenują  zarzucono  mi,  żeWęgorzynie  nie  ma  a  później  Pani  się  czepia,  że  na  wioskach  nie  trenują  zarzucono  mi,  że  
zgłosiłem wniosek a nie podałem skąd pieniądze znalazłem 20 tys. bo przecież jesteśmy radnymizgłosiłem wniosek a nie podałem skąd pieniądze znalazłem 20 tys. bo przecież jesteśmy radnymi  
przyszliśmy  tutaj  społecznie  a  nie  dla  pieniędzy  Pani  Kamińska  tak?  Możemy  diety  obniżyćprzyszliśmy  tutaj  społecznie  a  nie  dla  pieniędzy  Pani  Kamińska  tak?  Możemy  diety  obniżyć  
możemy za  darmo pracować tutaj  jest  w  dziale  750  Rada  Gminy  plan  118.500  20  tys.  Panimożemy za  darmo pracować tutaj  jest  w  dziale  750  Rada  Gminy  plan  118.500  20  tys.  Pani  
Burmistrz proszę stąd na Spartę Gieniu znajdzie jeszcze 20 i będziemy powoli budżety reperowaćBurmistrz proszę stąd na Spartę Gieniu znajdzie jeszcze 20 i będziemy powoli budżety reperować  

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  mam  jeszcze  jedno  pytanie  Pani  Skarbnik  lub  Pani –  mam  jeszcze  jedno  pytanie  Pani  Skarbnik  lub  Pani  
Burmistrz  mamy na  stronie  15  i  156  załącznik  nr  5  do projektu  budżetu  wydatki  jednostekBurmistrz  mamy na  stronie  15  i  156  załącznik  nr  5  do projektu  budżetu  wydatki  jednostek  
pomocniczych w ramach budżetu Gminy Węgorzyno w 2010 roku myślę, że są to te funduszepomocniczych w ramach budżetu Gminy Węgorzyno w 2010 roku myślę, że są to te fundusze  
sołeckie tak? proszę mi powiedzieć, co to jest ta ostatnia pozycja?sołeckie tak? proszę mi powiedzieć, co to jest ta ostatnia pozycja?

Pani SkarbnikPani Skarbnik – to są środki dla Rady Osiedlowej w Węgorzynie poza funduszem sołeckim – to są środki dla Rady Osiedlowej w Węgorzynie poza funduszem sołeckim

Strona 14 z 24



Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – kto nimi dysponuje? – kto nimi dysponuje?

Pani SkarbnikPani Skarbnik –Rada Osiedlowa –Rada Osiedlowa

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –gdzie przewodniczącym jest, kto? –gdzie przewodniczącym jest, kto?

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak – co to ma za znaczenie wybory są demokratyczne  – co to ma za znaczenie wybory są demokratyczne 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz może pamięta –Pani Burmistrz może pamięta

Pani BurmistrzPani Burmistrz – nie pamiętam – nie pamiętam

Pani Joanna StasiakPani Joanna Stasiak –Pani Joanna Stasiak jest przewodnicząca dowidzenia –Pani Joanna Stasiak jest przewodnicząca dowidzenia

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  proszę  o  spokój.  Czy  jeszcze  ktoś  z  Państwa –dziękuję,  proszę  o  spokój.  Czy  jeszcze  ktoś  z  Państwa  
radnych chciałby coś powiedzieć? Radny Kołodyńskiradnych chciałby coś powiedzieć? Radny Kołodyński

Radny  KołodyńskiRadny  Kołodyński –  Szanowni  Państwo  jak  to  fajnie  jak  rozmowa  może  pewne  sprawy –  Szanowni  Państwo  jak  to  fajnie  jak  rozmowa  może  pewne  sprawy  
wyjaśnić,  złożyłem wniosek  o  kwotę  150  tys.  do  170  przyznanych.  Mam prośbę  w  imieniuwyjaśnić,  złożyłem wniosek  o  kwotę  150  tys.  do  170  przyznanych.  Mam prośbę  w  imieniu  
zarządu Pani Burmistrz czy jest  w stanie Pani za gwarantować to,  że po nowym roku,  jeżelizarządu Pani Burmistrz czy jest  w stanie Pani za gwarantować to,  że po nowym roku,  jeżeli  
zarząd OSP Węgorzyno za kwotę na prawdę przystępną znajdzie samochód czy z nadwyższkizarząd OSP Węgorzyno za kwotę na prawdę przystępną znajdzie samochód czy z nadwyższki  
znajdą się dodatkowe pieniądze? Czy Pan przewodniczący też się przychyli do mojego zapytania?znajdą się dodatkowe pieniądze? Czy Pan przewodniczący też się przychyli do mojego zapytania?  
Pani Burmistrz, jeżeli zarząd OSP znajdzie pojazd, jeżeli jest takie zapewnienie wycofuje wniosek Pani Burmistrz, jeżeli zarząd OSP znajdzie pojazd, jeżeli jest takie zapewnienie wycofuje wniosek 

Pani  BurmistrzPani  Burmistrz –  Wysoka  Rado  trudno  składać  takie  zapewnienia  jak  nie  znamy  jeszcze –  Wysoka  Rado  trudno  składać  takie  zapewnienia  jak  nie  znamy  jeszcze  
wysokości  nadwyższki  budżetowej  a  celowo  przedstawiłam  w  moim  wystąpieniu  dowysokości  nadwyższki  budżetowej  a  celowo  przedstawiłam  w  moim  wystąpieniu  do  
autopoprawki, jakie zadania czekają nas jeszcze w budżecie na przyszły rok, więc nie chcę jeszczeautopoprawki, jakie zadania czekają nas jeszcze w budżecie na przyszły rok, więc nie chcę jeszcze   
takich deklaracji składać natomiast mogę złożyć deklarację, że razem z Panem Paluchem, że jeżelitakich deklaracji składać natomiast mogę złożyć deklarację, że razem z Panem Paluchem, że jeżeli  
będzie samochód droższy to pozyskamy dotację z zarządu OSP czy z Zarządu głównego. Wieciebędzie samochód droższy to pozyskamy dotację z zarządu OSP czy z Zarządu głównego. Wiecie  
Państwo,  że  na  remizę  w  Zwierzynku  pozyskaliśmy  nie  pamiętam  ile  tysięcy  więc  jadę  doPaństwo,  że  na  remizę  w  Zwierzynku  pozyskaliśmy  nie  pamiętam  ile  tysięcy  więc  jadę  do  
komendanta  głównego  i  będę  prosić  o  przyznanie  pieniędzy  ale  jednoznacznej  deklaracji,  żekomendanta  głównego  i  będę  prosić  o  przyznanie  pieniędzy  ale  jednoznacznej  deklaracji,  że  
będzie z nadwyższki nie będę składać bo potem będzie mnie Pan trzymał za słowo natomiastbędzie z nadwyższki nie będę składać bo potem będzie mnie Pan trzymał za słowo natomiast  
będę  chciała  pozyskać  pieniądze  dodatkowe  z  Zarządu  Wojewódzkiego  bądź  z  Zarządubędę  chciała  pozyskać  pieniądze  dodatkowe  z  Zarządu  Wojewódzkiego  bądź  z  Zarządu  
Głównego OSP bo takie środki są i gmina może się staraćGłównego OSP bo takie środki są i gmina może się starać

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję radny Hlib proszę – dziękuję radny Hlib proszę

Radny HlibRadny Hlib – ja chciałbym zauważyć numerację, ale z tego, co wiem z Zarządu Wojewódzkiego – ja chciałbym zauważyć numerację, ale z tego, co wiem z Zarządu Wojewódzkiego  
tak samo jak z Zarządu Głównego można dostać pieniążki tylko i wyłącznie albo na budynki albotak samo jak z Zarządu Głównego można dostać pieniążki tylko i wyłącznie albo na budynki albo  
na nowy wóz a nikt tu nie mówi o nowym a na używany nie mówmy, bo nie dostaniemy albona nowy wóz a nikt tu nie mówi o nowym a na używany nie mówmy, bo nie dostaniemy albo  
prywatnego sponsoraprywatnego sponsora

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję –dziękuję

Pani BurmistrzPani Burmistrz – ja na pewno będę szukała pieniędzy – ja na pewno będę szukała pieniędzy

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński –  ale  proszę  dać  szanse  strażakom z  Węgorzyna  a  nie  Panu Paluchowi –  ale  proszę  dać  szanse  strażakom z  Węgorzyna  a  nie  Panu Paluchowi  
bardzo o to proszę i zabiegam bardzo o to proszę i zabiegam 

Pani BurmistrzPani Burmistrz – ale ja mam na myśli Pana Palucha jako komendanta który będzie razem ze – ale ja mam na myśli Pana Palucha jako komendanta który będzie razem ze  
mną występował, pisał pisma i jeździł do komendantów bo on jest urzędnikiem i on będzie wmną występował, pisał pisma i jeździł do komendantów bo on jest urzędnikiem i on będzie w  
moim imieniu te sprawy załatwiał. Państwo strażacy oczywiście spotkamy się i uzgodnimy tak jakmoim imieniu te sprawy załatwiał. Państwo strażacy oczywiście spotkamy się i uzgodnimy tak jak  
komendant powiedział zakup samochodu będzie uzgodniony z jednostką OSP komendant powiedział zakup samochodu będzie uzgodniony z jednostką OSP 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Panie sołtysie proszę, bo radni się nie zgłaszają chciałam –Panie sołtysie proszę, bo radni się nie zgłaszają chciałam  
zakończyć dyskusjęzakończyć dyskusję
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Sołtys Sobczyk –Sołtys Sobczyk – drodzy Państwo od trzech godzin mam takie wrażenie,  że albo jestem na drodzy Państwo od trzech godzin mam takie wrażenie,  że albo jestem na  
zebraniu walnym zebraniu Sparty albo walnym zebraniu Ochotniczej Straży Pożarnej a przecież jazebraniu walnym zebraniu Sparty albo walnym zebraniu Ochotniczej Straży Pożarnej a przecież ja  
i Państwo jesteśmy na sesji Rady Miejskiej, która jest najważniejsza rzeczą samorządu i myślę, żei Państwo jesteśmy na sesji Rady Miejskiej, która jest najważniejsza rzeczą samorządu i myślę, że  
oprócz tego jest jeszcze 50% oświaty jeszcze jest administracja dział społeczny także to taka mojaoprócz tego jest jeszcze 50% oświaty jeszcze jest administracja dział społeczny także to taka moja  
uwaga.  Natomiast  jestem pod miłym wrażeniem prezesa czy komendanta Ochotniczej  Strażyuwaga.  Natomiast  jestem pod miłym wrażeniem prezesa czy komendanta Ochotniczej  Straży  
Pożarnej w Węgorzynie widać, że młody człowiek, że są jeszcze ludzie młodzi, którzy potrafiąPożarnej w Węgorzynie widać, że młody człowiek, że są jeszcze ludzie młodzi, którzy potrafią  
profesjonalnie potrafią przekonywującą bez jakiegoś zatrzetrzewienia pokazać nam, że oni istniejąprofesjonalnie potrafią przekonywującą bez jakiegoś zatrzetrzewienia pokazać nam, że oni istnieją  
dla mnie ta wypowiedź bardzo się podobała dla człowiek, który ma już swoje lata i nie ukrywam idla mnie ta wypowiedź bardzo się podobała dla człowiek, który ma już swoje lata i nie ukrywam i  
jestem coraz straszy i może, dlatego cieszę się, że tacy ludzie są i to jest dobre, ale dalej chciałbymjestem coraz straszy i może, dlatego cieszę się, że tacy ludzie są i to jest dobre, ale dalej chciałbym  
zapytać o taką rzecz w budżecie jest napisane nowe takie przesłanie Pani Burmistrz odnośniezapytać o taką rzecz w budżecie jest napisane nowe takie przesłanie Pani Burmistrz odnośnie  
kanalizacji  w  Cieszynie  ja  się  cieszę,  że  takie  coś  wyszło  tylko  z  całym  szacunkiem  chcękanalizacji  w  Cieszynie  ja  się  cieszę,  że  takie  coś  wyszło  tylko  z  całym  szacunkiem  chcę  
powiedzieć, która to już jest koncepcja, bo ja za swojego żywota znam chyba z 10 koncepcji ipowiedzieć, która to już jest koncepcja, bo ja za swojego żywota znam chyba z 10 koncepcji i   
dobrze, że ona została wywołana Pani Burmistrz bardzo dobrze to trzeba trzymać za słowo aledobrze, że ona została wywołana Pani Burmistrz bardzo dobrze to trzeba trzymać za słowo ale  
tak naprawdę w tej chwili my tej koncepcji nie mamy nowej bo w tej chwili jest nowe a stare botak naprawdę w tej chwili my tej koncepcji nie mamy nowej bo w tej chwili jest nowe a stare bo  
kiedyś było coś takiego dlatego nie szedłem tak daleko żeby już pisać już dokumentacja i tak dalejkiedyś było coś takiego dlatego nie szedłem tak daleko żeby już pisać już dokumentacja i tak dalej  
ponieważ  najpierw  powinna  być  debata  która  koncepcja  powinna  być  bo  pamiętajmy,  żeponieważ  najpierw  powinna  być  debata  która  koncepcja  powinna  być  bo  pamiętajmy,  że  
Węgorzyno ma jeszcze 60 % do skanalizowania to tylko tak na marginesie a przy okazji chciałemWęgorzyno ma jeszcze 60 % do skanalizowania to tylko tak na marginesie a przy okazji chciałem  
Panu Gienkowi złożyć w dniu imienin wszystkiego najlepszego dziękuję bardzoPanu Gienkowi złożyć w dniu imienin wszystkiego najlepszego dziękuję bardzo

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękujemy czy jeszcze  ktoś w temacie  projektu  budżetu –dziękujemy czy jeszcze  ktoś w temacie  projektu  budżetu  
chciałby zabrać głos? Nie widzę. Mamy wnioski postawione przez radnych, mam teraz pytanie dochciałby zabrać głos? Nie widzę. Mamy wnioski postawione przez radnych, mam teraz pytanie do  
radnego Kołodyńskiego w sprawie tego wniosku,  aby w rozdziale  75412 do straży na zakupradnego Kołodyńskiego w sprawie tego wniosku,  aby w rozdziale  75412 do straży na zakup  
samochodu przeznaczyć kwotę 270 czy ten wniosek radny podtrzymuje, jeśli  tak to, z jakiegosamochodu przeznaczyć kwotę 270 czy ten wniosek radny podtrzymuje, jeśli  tak to, z jakiego  
źródła należałoby sfinansować tą zmianę, czyli, z jakiego dział i rozdziału należy zabrać?źródła należałoby sfinansować tą zmianę, czyli, z jakiego dział i rozdziału należy zabrać?

Radny Kołodyński Radny Kołodyński - wydaje mi się, że już wyjaśniłem i myślę, że się dogadamy- wydaje mi się, że już wyjaśniłem i myślę, że się dogadamy

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – czyli wycofuj Pan swój wniosek?  – czyli wycofuj Pan swój wniosek? 

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński – tak – tak

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  radny  Mielcarek  złożył  wniosek,  aby  w  dziale  926 –  radny  Mielcarek  złożył  wniosek,  aby  w  dziale  926  
pozostawić kwotę na Spartę później uzupełnił ten wniosek, że zmniejszenia należy dokonać wpozostawić kwotę na Spartę później uzupełnił ten wniosek, że zmniejszenia należy dokonać w  
dziele  75022  dotyczący  Rady 20  tys.  to  jeszcze  jest  za  mało  a  skąd pozostałą  kwotę  należydziele  75022  dotyczący  Rady 20  tys.  to  jeszcze  jest  za  mało  a  skąd pozostałą  kwotę  należy  
wskazaćwskazać

Radny MielcarekRadny Mielcarek – ja tylko wskazałem kwotę 20 tys. a Pani może nawet 40 ja proponowałem – ja tylko wskazałem kwotę 20 tys. a Pani może nawet 40 ja proponowałem  
20, a resztę proszę szanowni radni i Pani Burmistrz20, a resztę proszę szanowni radni i Pani Burmistrz

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  Panie  radny  to  Pana  wniosek  on  jest  w  tej  chwili  nie –  Panie  radny  to  Pana  wniosek  on  jest  w  tej  chwili  nie  
kompletny, więc proszę go, czyli Pan nie podaje źródła skąd tą sumę sfinansować    kompletny, więc proszę go, czyli Pan nie podaje źródła skąd tą sumę sfinansować    

Radny MielcarekRadny Mielcarek –podaję 20 tys. z Rady Gminy i 20 tys. z Pani pensji  –podaję 20 tys. z Rady Gminy i 20 tys. z Pani pensji 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – z mojej pensji to jest też dieta radnego i biorę 1300 to nie – z mojej pensji to jest też dieta radnego i biorę 1300 to nie  
starczy.  To jest  wniosek radnego zmniejszyć  w dziale  750 rozdział  75022.  Głosujemy czy sąstarczy.  To jest  wniosek radnego zmniejszyć  w dziale  750 rozdział  75022.  Głosujemy czy są  
jeszcze jakieś inne wnioski? Kto jest za przyjęciem wniosku radnego proszę o podniesienie rękijeszcze jakieś inne wnioski? Kto jest za przyjęciem wniosku radnego proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 4Za - 4
Przeciw - 7Przeciw - 7
Wstrzymało się - 1Wstrzymało się - 1
Wniosek nie został przyjętyWniosek nie został przyjęty

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do przegłosowania projektu budżetu wraz z – przechodzimy do przegłosowania projektu budżetu wraz z  
autopoprawką  Burmistrza  a  autopoprawkę  nie  musimy  głosować  i  przypominam,  że  wautopoprawką  Burmistrza  a  autopoprawkę  nie  musimy  głosować  i  przypominam,  że  w  
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autopoprawce zostały przyjęte wszystkie wnioski komisji. Kto jest za przyjęciem budżetu Gminyautopoprawce zostały przyjęte wszystkie wnioski komisji. Kto jest za przyjęciem budżetu Gminy  
Węgorzyno na 2010 rok wraz z autopoprawką Burmistrz? Kto jest za proszę o podniesienie ręki Węgorzyno na 2010 rok wraz z autopoprawką Burmistrz? Kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 9Za - 9
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 449/2009Uchwała nr 449/2009
w sprawie w sprawie budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2010budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2010
(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – punkt trzeci został wyczerpany proszę Ksiądz proboszcz – punkt trzeci został wyczerpany proszę Ksiądz proboszcz  
chciałby zabrać głos chciałby zabrać głos 

Ksiądz proboszcz z parafii RunowoKsiądz proboszcz z parafii Runowo – ja chciałbym podziękować całemu urzędowi miejskiemu – ja chciałbym podziękować całemu urzędowi miejskiemu  
jak i radnym za to co apelowałem na ostatniej sesji, że dziedzictwo narodowe jest ważne i jestemjak i radnym za to co apelowałem na ostatniej sesji, że dziedzictwo narodowe jest ważne i jestem  
bardzo wdzięczny w imieniu swoim i mieszkańcom bardzo wdzięczny w imieniu swoim i mieszkańcom 

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  jesteśmy  w  punkcie  podjęcie  uchwał  kolejny  projekt –  jesteśmy  w  punkcie  podjęcie  uchwał  kolejny  projekt  
uchwały dotyczy zmian budżetu na rok 2009 jest  to projekt  uchwały na druku nr 2.  Proszęuchwały dotyczy zmian budżetu na rok 2009 jest  to projekt  uchwały na druku nr 2.  Proszę  
Komisję o opinięKomisję o opinię

Przewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej p. MazuroPrzewodniczący Komisji  Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje  tego projektu – komisje tego projektu  
uchwały nie opiniowałyuchwały nie opiniowały

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś wnioski? Proszę Pani Burmistrz –czy są jakieś wnioski? Proszę Pani Burmistrz

Pani BurmistrzPani Burmistrz – to jest uchwała na dotacje na program usuwania azbestu tą dotację dostaliśmy – to jest uchwała na dotacje na program usuwania azbestu tą dotację dostaliśmy  
dzisiaj w ostatniej chwili  z Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Środowiska, więc ta zmiana jest,dzisiaj w ostatniej chwili  z Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Środowiska, więc ta zmiana jest,  
dlatego  takim  trybie  wprowadzona  i  te  pieniądze  są  na  zapłacenie  dla  wykonawcy,  którydlatego  takim  trybie  wprowadzona  i  te  pieniądze  są  na  zapłacenie  dla  wykonawcy,  który  
pozyskuje azbestpozyskuje azbest

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  jeśli  nie  ma  pytań  do  tego  projektu  uchwały –dziękuję,  jeśli  nie  ma  pytań  do  tego  projektu  uchwały  
przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 2 proszę oprzechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 2 proszę o  
podniesienie rękipodniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12Za - 12
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 450/2009Uchwała nr 450/2009
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  dotyczy   –  kolejny  projekt  uchwały  dotyczy  ustalenia  wydatkówustalenia  wydatków  
budżetowych,  których  niezrealizowane  planowane  kwoty  nie  wygasają  z  upływem  rokubudżetowych,  których  niezrealizowane  planowane  kwoty  nie  wygasają  z  upływem  roku  
budżetowego 2009budżetowego 2009 jest to projekt uchwały na druku nr 3. Proszę Komisję o opinię jest to projekt uchwały na druku nr 3. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. MazuroPrzewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro  – komisja projekt uchwały – komisja projekt uchwały  
zaopiniowała pozytywniezaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Hlib. –proszę radny Hlib.

Radny HlibRadny Hlib – tutaj § 5 powtarza się dwa razy – tutaj § 5 powtarza się dwa razy
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Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz autopoprawką Pani przyjmuje –Pani Burmistrz autopoprawką Pani przyjmuje

Pani BurmistrzPani Burmistrz – tak – tak

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –jesteśmy  przy  druku  nr  3  czy  są  pytania  lub  uwagi?  W –jesteśmy  przy  druku  nr  3  czy  są  pytania  lub  uwagi?  W  
załączniku nr 1 jest wykaz wydatków, które nie wygasają jest ich sporo czy są jakieś pytania lubzałączniku nr 1 jest wykaz wydatków, które nie wygasają jest ich sporo czy są jakieś pytania lub  
uwagi? Pani Skarbnik czy mogłaby Pani omówić tak szybciutko, czego dotyczą? uwagi? Pani Skarbnik czy mogłaby Pani omówić tak szybciutko, czego dotyczą? 

Pani SkarbnikPani Skarbnik – w załączniku nr 1 są szczegółowo opisane ogólnie wydatki, które nie wygasają z – w załączniku nr 1 są szczegółowo opisane ogólnie wydatki, które nie wygasają z  
upływem roku 2009 opiewają na kwotę… są to kwoty umów, które zostały, które zostały jużupływem roku 2009 opiewają na kwotę… są to kwoty umów, które zostały, które zostały już  
zawarte i albo wykonawca nie wykonał w terminie albo brakuje faktury albo nie było odbioru. Wzawarte i albo wykonawca nie wykonał w terminie albo brakuje faktury albo nie było odbioru. W  
punkcie  pierwszym  jest  to  projekt  na  sieć  wodociągowo  –  kanalizacyjną  dla  terenówpunkcie  pierwszym  jest  to  projekt  na  sieć  wodociągowo  –  kanalizacyjną  dla  terenów  
rekreacyjnych umowa podpisana a prace jeszcze trwają. W punkcie drugim przebudowa drogi dorekreacyjnych umowa podpisana a prace jeszcze trwają. W punkcie drugim przebudowa drogi do  
Gardna termin wykonania  miną a  brak faktury.  Kolejna  sprawa demontaż i  montaż okien wGardna termin wykonania  miną a  brak faktury.  Kolejna  sprawa demontaż i  montaż okien w  
budynku gminnym przychodni również tam chyba jeszcze prace trwają i nie było końcowegobudynku gminnym przychodni również tam chyba jeszcze prace trwają i nie było końcowego  
odbioru  robót,  następnie  przeniesienie  tablicy  rozdzielczej  w  Mieszewie  tez  brakuje  faktury,odbioru  robót,  następnie  przeniesienie  tablicy  rozdzielczej  w  Mieszewie  tez  brakuje  faktury,  
remont na Kopernika nie ma głównej umowy Pan wykonawca miał dzisiaj dać fakturkę na 40remont na Kopernika nie ma głównej umowy Pan wykonawca miał dzisiaj dać fakturkę na 40  900900  
zł i popsuł mu się komputer, następnie malowanie w punkcie przedszkolnym w Cieszynie terminzł i popsuł mu się komputer, następnie malowanie w punkcie przedszkolnym w Cieszynie termin  
wykonania był do 31 grudnia również nie mam faktury będzie w styczniu również nadzór nadwykonania był do 31 grudnia również nie mam faktury będzie w styczniu również nadzór nad  
centralnym ogrzewaniem w punkcie przedszkolnym Cieszyno również faktura będzie w styczniu.centralnym ogrzewaniem w punkcie przedszkolnym Cieszyno również faktura będzie w styczniu.   
Odnowienie pomieszczeń w Runowie Pomorskim jest to umowa zawarta w maju i termin robótOdnowienie pomieszczeń w Runowie Pomorskim jest to umowa zawarta w maju i termin robót  
już  dawno  upłyną  nie  wiem  z  tego  co  wiem  to  chyba  będą  zlecone  roboty  zastępcze,już  dawno  upłyną  nie  wiem  z  tego  co  wiem  to  chyba  będą  zlecone  roboty  zastępcze,  
termomodernizacja  Szkoły  Podstawowej  w Węgorzynie  w przedszkolu  i  w bibliotece  było totermomodernizacja  Szkoły  Podstawowej  w Węgorzynie  w przedszkolu  i  w bibliotece  było to  
ostatnio na sesji jest to aktualizacja audytów bo w projektach było centralne normalne a ma byćostatnio na sesji jest to aktualizacja audytów bo w projektach było centralne normalne a ma być  
gaz.  Gospodarka  Komunalna  i  Ochrona  Środowiska  1500  zł  podpisana  umowa  z  Panemgaz.  Gospodarka  Komunalna  i  Ochrona  Środowiska  1500  zł  podpisana  umowa  z  Panem  
Sugierem  który  prowadzi  firmę  na  wykonanie  oświetlenia  i  w  styczniu  będzie  rozbierał.Sugierem  który  prowadzi  firmę  na  wykonanie  oświetlenia  i  w  styczniu  będzie  rozbierał.  
Oczyszczalnia  ścieków  w  zawiązku  z  tym,  że  dostaniemy  dofinansowanie  na  oczyszczalnieOczyszczalnia  ścieków  w  zawiązku  z  tym,  że  dostaniemy  dofinansowanie  na  oczyszczalnie  
podpisaliśmy zlecenie na wykonanie specyfikacji warunków zamówienia przetarg chyba będzie 11podpisaliśmy zlecenie na wykonanie specyfikacji warunków zamówienia przetarg chyba będzie 11  
stycznia to również faktura będzie w przyszłym roku. Aglomeracja drugi etap tu jest umowa zstycznia to również faktura będzie w przyszłym roku. Aglomeracja drugi etap tu jest umowa z  
Panem Petrusem umowa jest zawarta prace trwają a umowy nie ma. Podpisana umowa na pracePanem Petrusem umowa jest zawarta prace trwają a umowy nie ma. Podpisana umowa na prace  
projektowe na sieć wodociągową Węgorzyno Rościsław również fakturka będzie później. Kulturaprojektowe na sieć wodociągową Węgorzyno Rościsław również fakturka będzie później. Kultura  
i Ochrona Dziedzictwa Narodowego przebudowa budynku mieszkalnego na świetlicę wiejską wi Ochrona Dziedzictwa Narodowego przebudowa budynku mieszkalnego na świetlicę wiejską w  
Ginawie część pieniążków ten Pan już dostał ma dwie tury raz ma być to projekt raz pozwolenieGinawie część pieniążków ten Pan już dostał ma dwie tury raz ma być to projekt raz pozwolenie  
na budowę.na budowę.

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jakieś wnioski lub uwagi ja pytałam radnych? –dziękuję, czy są jakieś wnioski lub uwagi ja pytałam radnych?  
Nie widzę przechodzimy do głosowaniaNie widzę przechodzimy do głosowania

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12Za - 12
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 451/2009Uchwała nr 451/2009
w sprawie ustalenia wydatków budżetowych, których nie zrealizowane planowane kwotyw sprawie ustalenia wydatków budżetowych, których nie zrealizowane planowane kwoty  

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2009nie wygasają z upływem roku budżetowego 2009
(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały dotyczy   –  kolejny  projekt  uchwały dotyczy  uchwalenia  regulaminuuchwalenia  regulaminu  
korzystania z kompleksu boisk „Orlik 2012” w Węgorzyniekorzystania z kompleksu boisk „Orlik 2012” w Węgorzynie jest to projekt uchwały na druku nr 4. jest to projekt uchwały na druku nr 4.  
Proszę Komisję o opinięProszę Komisję o opinię
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Przewodniczący  Komisji  Budżetowo –  Gospodarczej  p.  MazuroPrzewodniczący  Komisji  Budżetowo –  Gospodarczej  p.  Mazuro  –  komisje  wnioskują  o –  komisje  wnioskują  o  
zmianę  w  §  1  słowa  miesiąc  na  tydzień.  Po  poprawkach  projekt  uchwały  zaopiniowałyzmianę  w  §  1  słowa  miesiąc  na  tydzień.  Po  poprawkach  projekt  uchwały  zaopiniowały  
pozytywniepozytywnie

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mielcarek proszę –radny Mielcarek proszę

Radny MielcarekRadny Mielcarek – kto ustalał ten regulamin radni? Czy to jest jakiś automat? – kto ustalał ten regulamin radni? Czy to jest jakiś automat?

Pani BurmistrzPani Burmistrz – automat on jest obowiązkowy  – automat on jest obowiązkowy 

Radny MielcarekRadny Mielcarek – to w takim razie jest obiekt jest przeznaczony do gry piłka siatkowa, ręczna, – to w takim razie jest obiekt jest przeznaczony do gry piłka siatkowa, ręczna,  
nożna i koszykowa wszystko jest ok tylko ta ręczna mi nie pasuje, bo ja jestem tam, co dziennie inożna i koszykowa wszystko jest ok tylko ta ręczna mi nie pasuje, bo ja jestem tam, co dziennie i  
ja nie widzę tam bramek do ręcznej ja nie widzę tam bramek do ręcznej 

Pani BurmistrzPani Burmistrz – ręczną trzeba wykreślić a wpisać tenis ziemny, bo jest i słuszna uwaga  – ręczną trzeba wykreślić a wpisać tenis ziemny, bo jest i słuszna uwaga 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja również mam pytanie, bo nie doczytałam się w tym projekciePrzewodnicząca Rady Miejskiej – ja również mam pytanie, bo nie doczytałam się w tym projekcie  
uchwały,  iż  zabrania  się  korzystania  z  boiska  osobą  pod  wpływem  alkoholu  lub  środkówuchwały,  iż  zabrania  się  korzystania  z  boiska  osobą  pod  wpływem  alkoholu  lub  środków  
psychoaktywnych jest zapis, że nie należy wnosić takich środków natomiast jak ktoś już jest podpsychoaktywnych jest zapis, że nie należy wnosić takich środków natomiast jak ktoś już jest pod  
wpływem tych środków to nie powinniśmy wpuszczać w ogóle na ten obiekt. Ja mówię, że jestwpływem tych środków to nie powinniśmy wpuszczać w ogóle na ten obiekt. Ja mówię, że jest  
mowa w tym regulaminie  o tych używkach natomiast,  że nie  można ich używać na terenie imowa w tym regulaminie  o tych używkach natomiast,  że nie  można ich używać na terenie i  
natomiast ci, którzy już ich zużyli i są agresywni albo dewastują albo chcą zdewastować albo chcąnatomiast ci, którzy już ich zużyli i są agresywni albo dewastują albo chcą zdewastować albo chcą  
zakłócić grę innym. Jeszcze mam taką uwagę do punktu 15 mówi, że osoba odpowiedzialne jest,zakłócić grę innym. Jeszcze mam taką uwagę do punktu 15 mówi, że osoba odpowiedzialne jest,  
…czyli co bawimy się w donosicieli i będę zły na kogoś to pójdę i powiem, że to on grał przede…czyli co bawimy się w donosicieli i będę zły na kogoś to pójdę i powiem, że to on grał przede  
mną  i  że  coś  zepsuł  a  to  ja  na  przykład  po  cichu  zepsułam.  Uważam,  że  jeżeli  jest  osobamną  i  że  coś  zepsuł  a  to  ja  na  przykład  po  cichu  zepsułam.  Uważam,  że  jeżeli  jest  osoba  
odpowiedzialna  za  obiekt  po  każdym  rozegraniu  czy  skorzystaniu  z  tego  obiektu  i  przedodpowiedzialna  za  obiekt  po  każdym  rozegraniu  czy  skorzystaniu  z  tego  obiektu  i  przed  
korzystaniem kolejnym powinien taki obchód zrobić i stwierdzić czy doszło ja już chyba nie będękorzystaniem kolejnym powinien taki obchód zrobić i stwierdzić czy doszło ja już chyba nie będę  
tłumaczyć chyba każdy wie, o co chodzi. Radny Mielcarek proszętłumaczyć chyba każdy wie, o co chodzi. Radny Mielcarek proszę

Radny MielcarekRadny Mielcarek – ja tu czasu nie chcę zajmować, ale Pani się myli, bo to chodzą drużyny z – ja tu czasu nie chcę zajmować, ale Pani się myli, bo to chodzą drużyny z   
marszu i się zmienia 20 osób na raz i on nie ma czasu sprawdzać stójcie pół godziny, bo ja będęmarszu i się zmienia 20 osób na raz i on nie ma czasu sprawdzać stójcie pół godziny, bo ja będę  
sprawdzał czy na boisku nie ma dziury zauważam, że jest to dobry zapissprawdzał czy na boisku nie ma dziury zauważam, że jest to dobry zapis

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – zanim się rozbiorom, rozgrzeją i przygotują to w tym czasie – zanim się rozbiorom, rozgrzeją i przygotują to w tym czasie  
może to sprawdzićmoże to sprawdzić

Radny MielcarekRadny Mielcarek - ja jestem tam, co dzień a Pani tam nie ma a grupy stoją i czekają  - ja jestem tam, co dzień a Pani tam nie ma a grupy stoją i czekają 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –ja jestem wtedy, kiedy Pana nie ma –ja jestem wtedy, kiedy Pana nie ma

Radny MielcarekRadny Mielcarek - a co Pani tam robi? - a co Pani tam robi?

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –korzystam z obiektu, proszę Pani Burmistrz –korzystam z obiektu, proszę Pani Burmistrz

Pani BurmistrzPani Burmistrz – ja  proszę o przyjęcie  tego regulaminu z tymi poprawkami,  dlatego,  że jak – ja  proszę o przyjęcie  tego regulaminu z tymi poprawkami,  dlatego,  że jak  
szukaliśmy regulaminów to każdy jest inny i to życie skoryguje czy ten regulamin jest dobry czyszukaliśmy regulaminów to każdy jest inny i to życie skoryguje czy ten regulamin jest dobry czy  
też nie on jest ogólnikowy a my go doprecyzujemy po kilku miesiącachteż nie on jest ogólnikowy a my go doprecyzujemy po kilku miesiącach

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz proszę przedstawić, bo mówiła Pani, że w – Pani Burmistrz proszę przedstawić, bo mówiła Pani, że w  
punkcie 2 maja być jakieś zmiany to proszę autopoprawką ewentualnie przyjąćpunkcie 2 maja być jakieś zmiany to proszę autopoprawką ewentualnie przyjąć

Pani BurmistrzPani Burmistrz – tak zgodnie z uwagą Pana radnego Mielcarka zamiast piłki ręcznej wykreślamy – tak zgodnie z uwagą Pana radnego Mielcarka zamiast piłki ręcznej wykreślamy  
i wpisujemy tenis ziemny i wpisujemy tenis ziemny 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –autopoprawka w punkcie 2 brzmi tenis ziemny czy jeszcze –autopoprawka w punkcie 2 brzmi tenis ziemny czy jeszcze  
jakieś uwagi? Panie Mecenasie bardzo proszęjakieś uwagi? Panie Mecenasie bardzo proszę
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Pan Radca Prawny Krzysztof JudekPan Radca Prawny Krzysztof Judek – Pani Burmistrz zgłasza jeszcze jedną autopoprawkę w – Pani Burmistrz zgłasza jeszcze jedną autopoprawkę w  
odniesieniu  do  §  4  powinno  brzmieć  uchwała  wchodzi  w życie  po  upływie  14  dni  od  dniaodniesieniu  do  §  4  powinno  brzmieć  uchwała  wchodzi  w życie  po  upływie  14  dni  od  dnia   
ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli nie ma żadnych uwag ani wniosków przechodzimy do – jeśli nie ma żadnych uwag ani wniosków przechodzimy do  
głosowania kto jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu kto jest za proszę ogłosowania kto jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu kto jest za proszę o  
podniesienie rękipodniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12Za - 12
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 452/2009Uchwała nr 452/2009
w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z kompleksu boisk „Orlik 2012” ww sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z kompleksu boisk „Orlik 2012” w  

WęgorzynieWęgorzynie
(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  dotyczy   –  kolejny  projekt  uchwały  dotyczy  zmiany  uchwały  nrzmiany  uchwały  nr  
XXVIII/290/2009 w sprawie  ustalenia  sieci  punktów wychowania  przedszkolnego na  terenieXXVIII/290/2009 w sprawie  ustalenia  sieci  punktów wychowania  przedszkolnego na  terenie  
Gminy WęgorzynoGminy Węgorzyno jest to projekt uchwały na druku nr 5. Pani Burmistrz proszę o wyjaśnienie jest to projekt uchwały na druku nr 5. Pani Burmistrz proszę o wyjaśnienie

Pani BurmistrzPani Burmistrz – po prostu mamy ustaloną sieć przedszkoli chyba w lutym Rada podejmowała – po prostu mamy ustaloną sieć przedszkoli chyba w lutym Rada podejmowała  
taką uchwałę i ich sieć obejmuje przedszkole w Węgorzynie punkt przedszkolny w Sielsku i wtaką uchwałę i ich sieć obejmuje przedszkole w Węgorzynie punkt przedszkolny w Sielsku i w  
Mieszewie i teraz do tej sieci musimy dodać punkt w Cieszynie, który będzie otwarty od styczniaMieszewie i teraz do tej sieci musimy dodać punkt w Cieszynie, który będzie otwarty od stycznia  
przyszłego roku jest to taka formalna poprawkaprzyszłego roku jest to taka formalna poprawka

Przewodnicząca  Rady MiejskiejPrzewodnicząca  Rady Miejskiej –  czy  są  jakieś  uwagi  lub  pytania?  Nie  widzę,  kto jest  za –  czy  są  jakieś  uwagi  lub  pytania?  Nie  widzę,  kto jest  za  
podjęciem uchwały jak mówi o tym dodatkowy druk nr 7? Kto jest za proszę o podniesienie rękipodjęciem uchwały jak mówi o tym dodatkowy druk nr 7? Kto jest za proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12Za - 12
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 453/2009Uchwała nr 453/2009
w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/290/2009 w sprawie ustalenia sieci punktóww sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/290/2009 w sprawie ustalenia sieci punktów  

wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Węgorzynowychowania przedszkolnego na terenie Gminy Węgorzyno
(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  dotyczy   –  kolejny  projekt  uchwały  dotyczy  utworzenia  punktuutworzenia  punktu  
przedszkolnego w budynku nr 9 po byłej świetlicy w Cieszynieprzedszkolnego w budynku nr 9 po byłej świetlicy w Cieszynie 2009 jest to projekt uchwały na 2009 jest to projekt uchwały na  
druku nr 6. Proszę Komisję o opiniędruku nr 6. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. MazuroPrzewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały – komisje projekt uchwały  
zaopiniowały pozytywniezaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –Pan sołtys proszę –Pan sołtys proszę

Sołtys RatajSołtys Rataj - tutaj w punkcie jest napisane dzienny wymiar godzin jest 8 a w punkcie 3 24 - tutaj w punkcie jest napisane dzienny wymiar godzin jest 8 a w punkcie 3 24  
godziny tygodniowo godziny tygodniowo 

Radny HlibRadny Hlib – dobrze jest programowo – dobrze jest programowo
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Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – kto odpowie Panu sołtysowi? – kto odpowie Panu sołtysowi?

Pani dyrektor Barbara Franczuk Pani dyrektor Barbara Franczuk - ja akurat tej uchwały nie widziałam wcześniej ale wiem, że- ja akurat tej uchwały nie widziałam wcześniej ale wiem, że  
to przygotowywała Pani Pyszna i wiem, że wzorowała się na innych regulaminach na przykład zto przygotowywała Pani Pyszna i wiem, że wzorowała się na innych regulaminach na przykład z  
Mieszewa  i  teraz  trzeba  będzie  to  doprecyzować  a  w związku  z  tym,  że  ten  projekt  będzieMieszewa  i  teraz  trzeba  będzie  to  doprecyzować  a  w związku  z  tym,  że  ten  projekt  będzie  
realizowany z projektu który napisał Urząd Pracy i ten projekt zakłada, że te przedszkole będzierealizowany z projektu który napisał Urząd Pracy i ten projekt zakłada, że te przedszkole będzie  
czynne 8 godzin i z tego co wiem to żadne zajęcia nie są dodatkowe ujęte a więc realizacja będzieczynne 8 godzin i z tego co wiem to żadne zajęcia nie są dodatkowe ujęte a więc realizacja będzie  
przez 40 godzin przez 40 godzin 

Pani BurmistrzPani Burmistrz – tutaj jest prawidłowo zapisane, ponieważ chodzi o podstawę programową – tutaj jest prawidłowo zapisane, ponieważ chodzi o podstawę programową  
dziecko nie może się uczyć 8 godzin w przedszkolu, bo ma czas na spanie posiłek i zabawę adziecko nie może się uczyć 8 godzin w przedszkolu, bo ma czas na spanie posiłek i zabawę a  
realizacja podstawy programowej i to powinna wyjaśnić Pani dyrektor jest określona 5 godzinrealizacja podstawy programowej i to powinna wyjaśnić Pani dyrektor jest określona 5 godzin  
dzienni e przez 5 dni w tygodniu i to jest prawidłowy zapis dzienni e przez 5 dni w tygodniu i to jest prawidłowy zapis 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – czyli pozostałe godziny do tych 40 dziecko może jeść, spać, – czyli pozostałe godziny do tych 40 dziecko może jeść, spać,  
bawić się. Czy są jakieś uwagi lub wnioski do projektu uchwały? Nie widzę bawić się. Czy są jakieś uwagi lub wnioski do projektu uchwały? Nie widzę 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12Za - 12
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 454/2009Uchwała nr 454/2009
w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego w budynku nr 9 po byłej świetlicy ww sprawie utworzenia punktu przedszkolnego w budynku nr 9 po byłej świetlicy w  

CieszynieCieszynie
(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  dotyczy   –  kolejny  projekt  uchwały  dotyczy  w  sprawie  określeniaw  sprawie  określenia  
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art.tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art.  
42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego  
wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określonewymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone  
dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin jest to projekt uchwałydla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin jest to projekt uchwały  
na druku nr 6. Proszę Komisję o opinięna druku nr 6. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. MazuroPrzewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisja budżetowa – komisja budżetowa  
zaopiniowała pozytywnie a Komisja Społeczno Oświatowa nie zaopiniowała projektu uchwały zezaopiniowała pozytywnie a Komisja Społeczno Oświatowa nie zaopiniowała projektu uchwały ze  
względu na równą ilość głosów względu na równą ilość głosów 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję radna Kamińska proszę – dziękuję radna Kamińska proszę

Radna  KamińskaRadna  Kamińska –  ja  w  tym momencie  zgłaszam wniosek  tak  jak  mówiłam na  komisji  i –  ja  w  tym momencie  zgłaszam wniosek  tak  jak  mówiłam na  komisji  i  
zgłaszam to aby w tabelce tam gdzie jest 22 na 20 godzin dlatego, że uważam będzie to bardziejzgłaszam to aby w tabelce tam gdzie jest 22 na 20 godzin dlatego, że uważam będzie to bardziej   
uczciwe podejście do sytuacji uczciwe podejście do sytuacji 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Mielcarek proszę  –dziękuję, radny Mielcarek proszę 

Radny MielcarekRadny Mielcarek – jak wnioskowali dyrektorzy szkół, bo tu oni są najważniejsi  – jak wnioskowali dyrektorzy szkół, bo tu oni są najważniejsi 

Pani BurmistrzPani Burmistrz – tak jak jest  zapisane 22 godziny dla wszystkich tych specjalistów i  to jest – tak jak jest  zapisane 22 godziny dla wszystkich tych specjalistów i  to jest  
propozycja dyrektorów propozycja dyrektorów 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – ja  mam pytanie w uzasadnieniu  czytamy zmiany zostały – ja  mam pytanie w uzasadnieniu  czytamy zmiany zostały  
wprowadzone na wniosek związków zawodowych wprowadzone na wniosek związków zawodowych 
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Pani  BurmistrzPani  Burmistrz – jest  poprawione  w materiałach nowe uzasadnienie,  po komisji  zostało to – jest  poprawione  w materiałach nowe uzasadnienie,  po komisji  zostało to  
zmienione zmienione 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –to mam pytanie czy związki opiniowały ten projekt uchwały  –to mam pytanie czy związki opiniowały ten projekt uchwały 

Pani Elżbieta Bobryk Koordynator OświatyPani Elżbieta Bobryk Koordynator Oświaty – tak związki dostały ten projekt uchwały, ale nie – tak związki dostały ten projekt uchwały, ale nie  
otrzymaliśmy opiniiotrzymaliśmy opinii

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –a kiedy zostało do nich przesłane  –a kiedy zostało do nich przesłane 

Pani  Elżbieta  Bobryk  Koordynator  OświatyPani  Elżbieta  Bobryk  Koordynator  Oświaty –  ja  przyszłam  ze  zwolnienia  lekarskiego  i –  ja  przyszłam  ze  zwolnienia  lekarskiego  i  
przesłałam maila ale nie pamiętam przesłałam jeszcze przed posiedzeniem komisji przesłałam maila ale nie pamiętam przesłałam jeszcze przed posiedzeniem komisji 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radna Kamińska  –dziękuję, radna Kamińska 

Radna KamińskaRadna Kamińska - Pan z Łobza mówił, że faktycznie dostał tą uchwałę bez komentarza, co ma - Pan z Łobza mówił, że faktycznie dostał tą uchwałę bez komentarza, co ma  
z tym zrobić i nie ma podpisane czy ma to zaopiniować czy co zrobić z tym zrobić i nie ma podpisane czy ma to zaopiniować czy co zrobić 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś wnioski inne niż radna Kamińska złożyła? –czy są jakieś wnioski inne niż radna Kamińska złożyła?

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński – ja mam pytanie czy Związek Nauczycielstwa Polskiego,  jakie oni mają – ja mam pytanie czy Związek Nauczycielstwa Polskiego,  jakie oni mają  
propozycję propozycję 

Radna KamińskaRadna Kamińska –żadnych –żadnych

Radny KołodyńskiRadny Kołodyński –acha rozumiem  –acha rozumiem 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Szymko  –proszę radny Szymko 

Wiceprzewodniczący Rady p. SzymkoWiceprzewodniczący Rady p. Szymko – na posiedzeniu komisji  była obecna Pani dyrektor – na posiedzeniu komisji  była obecna Pani dyrektor  
Wolska i  propozycji  innych dyrektorów nie było wyszła 22 godziny i jak pamiętam w naszejWolska i  propozycji  innych dyrektorów nie było wyszła 22 godziny i jak pamiętam w naszej  
gminie tak jak było to chyba 5 osób tak jak była mowa a rozpiętość w tej tabelce jest chyba 15gminie tak jak było to chyba 5 osób tak jak była mowa a rozpiętość w tej tabelce jest chyba 15  
godzin a maksymalna, 30 więc pomiędzy była by 22, 5 i związki się nie wypowiedziały, ale byłgodzin a maksymalna, 30 więc pomiędzy była by 22, 5 i związki się nie wypowiedziały, ale był  
Pan ze związków i chyba cos mówił, że za późno dostał projekt tej uchwały i nie wypowiedziałPan ze związków i chyba cos mówił, że za późno dostał projekt tej uchwały i nie wypowiedział   
się się 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –mam jeszcze pytanie do Pań dyrektorek obecnie osoby te –mam jeszcze pytanie do Pań dyrektorek obecnie osoby te  
zatrudnione na etacie tych specjalistów ile maja godzin zatrudnione na etacie tych specjalistów ile maja godzin 

Pani Lucyna Wolska Dyrektor SP WęgorzynoPani Lucyna Wolska Dyrektor SP Węgorzyno – obecnie jest to 22 godziny  – obecnie jest to 22 godziny 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –czy etaty takie są czy ci specjaliści  są na takim etacie już –czy etaty takie są czy ci specjaliści  są na takim etacie już  
pracują pracują 

Pani Lucyna Wolska Dyrektor SP WęgorzynoPani Lucyna Wolska Dyrektor SP Węgorzyno –ci, co są na pełno zatrudnieni maja 20 godzin –ci, co są na pełno zatrudnieni maja 20 godzin  
byli zatrudnieni od września do listopada na 22 godziny i w związku z tym, że nie mogliśmy daćbyli zatrudnieni od września do listopada na 22 godziny i w związku z tym, że nie mogliśmy dać  
im,  jako  dyrektorzy  od  marca  do  maja  wypowiedzeń  warunków pracy,  bo  uchwała  dopieroim,  jako  dyrektorzy  od  marca  do  maja  wypowiedzeń  warunków pracy,  bo  uchwała  dopiero  
weszła w życie w sierpniu 2009 natomiast pozostali pracują na 22 godziny zgodnie z uchwałąweszła w życie w sierpniu 2009 natomiast pozostali pracują na 22 godziny zgodnie z uchwałą

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Hlib proszę –dziękuję, radny Hlib proszę

Radny HlibRadny Hlib – ja mam pytanie do mecenasa muszą czy powinni opiniować, bo przewija się ten – ja mam pytanie do mecenasa muszą czy powinni opiniować, bo przewija się ten  
temat i składam wniosek o zakończenie dyskusji temat i składam wniosek o zakończenie dyskusji 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, Panie Mecenasie proszę –dziękuję, Panie Mecenasie proszę
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Pan Radca Prawny Krzysztof JudekPan Radca Prawny Krzysztof Judek – należy przedstawić związkom do zaopiniowania, ale nie – należy przedstawić związkom do zaopiniowania, ale nie  
muszą muszą 

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –wniosek  o  zamknięcie  dyskusji  czy  jest  jakiś  wniosek –wniosek  o  zamknięcie  dyskusji  czy  jest  jakiś  wniosek  
przeciwny temu wnioskowi? Nie widzę, kto jest za zamknięciem dyskusji proszę o podniesienieprzeciwny temu wnioskowi? Nie widzę, kto jest za zamknięciem dyskusji proszę o podniesienie  
rękiręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 8Za - 8
Przeciw - 0Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty Wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – mamy wniosek radnej  Jadwigi  Kamińskiej,  aby w tabeli – mamy wniosek radnej  Jadwigi  Kamińskiej,  aby w tabeli  
dotyczącej tygodniowego wymiaru obowiązkowego wymiaru godzin dla każdej pozycji wstawićdotyczącej tygodniowego wymiaru obowiązkowego wymiaru godzin dla każdej pozycji wstawić  
20 godzin. Kto jest za przyjęciem wniosku Jadwigi Kamińskiej proszę o podniesienie reki20 godzin. Kto jest za przyjęciem wniosku Jadwigi Kamińskiej proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 5Za - 5
Przeciw - 7Przeciw - 7
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Wniosek nie został przyjęty Wniosek nie został przyjęty 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 6, – kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 6,   
proszę o podniesienie reki kto jest za proszę o podniesienie reki kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 9Za - 9
Przeciw - 3Przeciw - 3
Wstrzymało się - 0Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjętaUchwała została podjęta

Uchwała nr 455/2009Uchwała nr 455/2009
w sprawie w sprawie w sprawie określeniaw sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  
nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela oraz wnauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela oraz w  

sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycielisprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli  
realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnymrealizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym  

tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzintygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin
(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszej uchwały)(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszej uchwały)

Salę obrad opuścił radny Kłosiński i radny MielcarekSalę obrad opuścił radny Kłosiński i radny Mielcarek
Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  punkt  w  sprawie  uchwał  został  wyczerpany  to –  punkt  w  sprawie  uchwał  został  wyczerpany  to  
przechodzimy do odpowiedzi  na wnioski  i  pytania radnych oraz na interpelacje  zgłoszone naprzechodzimy do odpowiedzi  na wnioski  i  pytania radnych oraz na interpelacje  zgłoszone na  
poprzednich sesjach. Proszę Pani Burmistrzpoprzednich sesjach. Proszę Pani Burmistrz

Pani  BurmistrzPani  Burmistrz –  Pan radny  Kłosiński  naprawa drogi  to  będziemy planować  to w nowym – Pan radny  Kłosiński  naprawa drogi  to  będziemy planować  to w nowym  
budżecie. Pan radny Cierpisz sprawa tego ostrego zakrętu przy posesji nr 3 tak sobie zapisałam.budżecie. Pan radny Cierpisz sprawa tego ostrego zakrętu przy posesji nr 3 tak sobie zapisałam.  
Mielno wiem, że trzy lampy są postawione i świeca to się cieszę. Pani radna Kuźmińska sprawa tejMielno wiem, że trzy lampy są postawione i świeca to się cieszę. Pani radna Kuźmińska sprawa tej  
nieruchomości  będziemy to  wyjaśniać  i  na  piśmie  będzie  udzielona  odpowiedź.  Pan sołtys  znieruchomości  będziemy to  wyjaśniać  i  na  piśmie  będzie  udzielona  odpowiedź.  Pan sołtys  z  
Przytoni przejecie remizy na pewno jest w toku jak Agencja przygotuje wszystkie dokumenty toPrzytoni przejecie remizy na pewno jest w toku jak Agencja przygotuje wszystkie dokumenty to  
nas powiadamia i stajemy do aktu myślę, że w najbliższym czasie. Rogówko rozbiórka na pewnonas powiadamia i stajemy do aktu myślę, że w najbliższym czasie. Rogówko rozbiórka na pewno  
chodzi  o  nieruchomość  prywatnej  osoby  to  będziemy  monitować  osobami  prywatnymi  jestchodzi  o  nieruchomość  prywatnej  osoby  to  będziemy  monitować  osobami  prywatnymi  jest   
gorzej,  ale  obiekty  agencyjne  są  systematycznie  rozbierane.  To  wszystkie  interpelacje  i  niegorzej,  ale  obiekty  agencyjne  są  systematycznie  rozbierane.  To  wszystkie  interpelacje  i  nie  
odpowiedzieliśmy na interpelacje z ostatniej sesji, bo mięliśmy mało czasu.odpowiedzieliśmy na interpelacje z ostatniej sesji, bo mięliśmy mało czasu.

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  punkt  to  informacje  przewodniczącej  rady  o –  kolejny  punkt  to  informacje  przewodniczącej  rady  o  
działaniach podjętych w okresie między sesyjnym w związku z tym, że od poprzedniej sesji dzielidziałaniach podjętych w okresie między sesyjnym w związku z tym, że od poprzedniej sesji dzieli  
nas  nie  całe  dwa tygodnie,  czyli  krótki  czas,  ale  zdążyłam przyjąć  zgłoszenia  mieszkańców inas  nie  całe  dwa tygodnie,  czyli  krótki  czas,  ale  zdążyłam przyjąć  zgłoszenia  mieszkańców i  
spotkać się z mieszkańcami w różnych sprawach, bo i takie potrzeby są zwołałam sesję i byłam wspotkać się z mieszkańcami w różnych sprawach, bo i takie potrzeby są zwołałam sesję i byłam w  
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jury konkursu przeglądu gminnego kolęd i chyba to wszystko, co sobie przypominam. Wolnejury konkursu przeglądu gminnego kolęd i chyba to wszystko, co sobie przypominam. Wolne  
wnioski i komunikaty. Proszę Pani sołtyswnioski i komunikaty. Proszę Pani sołtys

Sołtys SławskaSołtys Sławska – ja może dwa słowa, jeżeli można ja na niektórych sprawach się nie znam, ale – ja może dwa słowa, jeżeli można ja na niektórych sprawach się nie znam, ale  
akurat znam sprawy Runowa i chciałam podziękować Pani Burmistrz za zorganizowanie 150 leciaakurat znam sprawy Runowa i chciałam podziękować Pani Burmistrz za zorganizowanie 150 lecia  
Runowa, bo to bardzo dużo zyskało i za uchwałę, która w poprzednich latach obiecywana była iRunowa, bo to bardzo dużo zyskało i za uchwałę, która w poprzednich latach obiecywana była i   
teraz ludzie będą mogli wykupywać mieszkania i tak dalej i tak dalej i teraz za tej kadencji ludzieteraz ludzie będą mogli wykupywać mieszkania i tak dalej i tak dalej i teraz za tej kadencji ludzie   
będą mogli powoli wykupywać mieszkania i teraz jest to bardzo ważne, że za tą kadencję zostałabędą mogli powoli wykupywać mieszkania i teraz jest to bardzo ważne, że za tą kadencję została  
uchwała podjęta. Jeszcze może taka inna sprawa mówi się tutaj o dietach o jakiś pieniążkach, bouchwała podjęta. Jeszcze może taka inna sprawa mówi się tutaj o dietach o jakiś pieniążkach, bo  
wszyscy czasami nie potrzebnie różne rzeczy mówimy niedaleko naszej gminy radni mają 240wszyscy czasami nie potrzebnie różne rzeczy mówimy niedaleko naszej gminy radni mają 240  
albo  220  za  sesje  i  takie  swoje  dostają  220  i  o  co  chodzi  proszę  Państwa  ja  się  troszeczkęalbo  220  za  sesje  i  takie  swoje  dostają  220  i  o  co  chodzi  proszę  Państwa  ja  się  troszeczkę  
poczułam dotknięta, bo atakowana była Przewodnicząca Rady Osiedlowej my jesteśmy sołtysamipoczułam dotknięta, bo atakowana była Przewodnicząca Rady Osiedlowej my jesteśmy sołtysami  
i  za  jakie  pieniądze  my pracujemy niestety  nie  oszukujmy się  my pracujemy społecznie  i  niei  za  jakie  pieniądze  my pracujemy niestety  nie  oszukujmy się  my pracujemy społecznie  i  nie  
można atakować kogoś, bo się nazywa Kowalski i też się mogę poczuć dotknięta, bo ja akuratmożna atakować kogoś, bo się nazywa Kowalski i też się mogę poczuć dotknięta, bo ja akurat  
dostałam na sołectwo dostałam na sołectwo 

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –ja do sołectw nie miałam nic  –ja do sołectw nie miałam nic 

Sołtys SławskaSołtys Sławska – ale  ja  jestem sołtysem ale oni  pracują  społecznie za takie pieniążki  to tak – ale  ja  jestem sołtysem ale oni  pracują  społecznie za takie pieniążki  to tak  
trochę, a wszystkiego najlepszego w nowym roku trochę, a wszystkiego najlepszego w nowym roku 

Przewodnicząca  Rady  MiejskiejPrzewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  jeżeli  jesteśmy przy  komunikatach  to  chciałam –dziękuję,  jeżeli  jesteśmy przy  komunikatach  to  chciałam  
zakomunikować,  że  Rada  od  jakiegoś  czasu  to  chyba  już  dwa  lata  nie  ma  funduszuzakomunikować,  że  Rada  od  jakiegoś  czasu  to  chyba  już  dwa  lata  nie  ma  funduszu  
reprezentacyjnego, więc jak gdzieś Przewodnicząca jest zapraszana i coś wręcza to żebyśmy sięreprezentacyjnego, więc jak gdzieś Przewodnicząca jest zapraszana i coś wręcza to żebyśmy się  
rozumieli robi to ze swoich pieniędzy a chodzę często i na dużo imprez, więc może sobie nierozumieli robi to ze swoich pieniędzy a chodzę często i na dużo imprez, więc może sobie nie  
wytykajmy a jeżeli Pani sobie uważa, że 150 parę tysięcy, które dysponuje jedna osoba to chybawytykajmy a jeżeli Pani sobie uważa, że 150 parę tysięcy, które dysponuje jedna osoba to chyba  
jest to jest chyba zadumo z budżetu gminy o funduszu sołeckim nie mam żadnych uwag żebyśmyjest to jest chyba zadumo z budżetu gminy o funduszu sołeckim nie mam żadnych uwag żebyśmy  
się zrozumieli, ponieważ ja rozumiem decentralizację samorządu i te pieniążki, które ma gminasię zrozumieli, ponieważ ja rozumiem decentralizację samorządu i te pieniążki, które ma gmina  
tak powiem po chłopsku spuszcza na dół i nimi dysponuje rada sołecka, ponieważ rada sołecka itak powiem po chłopsku spuszcza na dół i nimi dysponuje rada sołecka, ponieważ rada sołecka i  
mieszkańcy wsi wiedza, na co pieniądze są potrzebne ja tutaj to rozumiem i wcale nic do nich niemieszkańcy wsi wiedza, na co pieniądze są potrzebne ja tutaj to rozumiem i wcale nic do nich nie  
miałam  widocznie  mnie  Pani  źle  zrozumiała  do  funduszu  wręcz  się  cieszę,  że  można  takmiałam  widocznie  mnie  Pani  źle  zrozumiała  do  funduszu  wręcz  się  cieszę,  że  można  tak  
zdecentralizować władze. Bardzo proszę Panie sołtysiezdecentralizować władze. Bardzo proszę Panie sołtysie

Sołtys Korcz – Pani Przewodnicząca mówi,  że jak gdzieś jedzie to za własne pieniądze a ileSołtys Korcz – Pani Przewodnicząca mówi,  że jak gdzieś jedzie to za własne pieniądze a ile   
sołtysi się za własne pieniądze najeżdżą to głowa małasołtysi się za własne pieniądze najeżdżą to głowa mała

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej – dlatego mówię nie wytykajmy sobie nawzajem. Czy jeszcze – dlatego mówię nie wytykajmy sobie nawzajem. Czy jeszcze  
są jakieś wolne wnioski i komunikaty? Kolejny zamknięcie obrad zamykam XXXVIII sesję Radysą jakieś wolne wnioski i komunikaty? Kolejny zamknięcie obrad zamykam XXXVIII sesję Rady  
Miejskiej w Węgorzynie dziękuję. Miejskiej w Węgorzynie dziękuję. 

Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  24  ponumerowanych  stron  oraz  13Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  24  ponumerowanych  stron  oraz  13  
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej
          Monika Kuźmińska          Monika Kuźmińska

Protokołowała:Protokołowała:
Anna AdamówAnna Adamów
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